
1 

 

Protokół Nr XL/2023 

sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                

przeprowadzonej 

w dniu 24 marca 2023 roku 

 

 

1.   OTWARCIE. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski otworzył obrady XL sesji Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego. Powitał Panie i Panów Radnych, Panią Starostę wraz  

z Członkami Zarządu Powiatu oraz Pracownikami Starostwa, powitał Kierowników 

powiatowych służb, inspekcji i straży oraz jednostek organizacyjnych. Poinformował,  

że zgodnie z obowiązującymi przepisami, sesja jest transmitowana, a jej nagranie zostanie 

umieszczone na stronie Biuletynu Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej Starostwa 

Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim. Dodał, że po raz pierwszy w sesji uczestniczą Pani 

Sylwia Lisiecka – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim oraz Pan 

Adam Małecki – Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Aleksandrowie 

Kujawskim. Pan Przewodniczący życzył nowym  Dyrektorom satysfakcji z pełnienia objętych 

niedawno funkcji, spokoju oraz owocnej współpracy z organami Powiatu. 

 

Przewodniczący rozpoczął obrady XL sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego o godzinie 1010.  

 

 

2.    STWIERDZENIE PRAWOMOCNOŚCI OBRAD (quorum). 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania 

punktu 2 –  stwierdzenie prawomocności obrad informując, że ustawowy skład Rady Powiatu 

wynosi 17 radnych. Poinformował, że na moment otwarcia sesji uczestniczy w niej 14 radnych. 

Dodał, że sesja dysponuje wymaganym quorum, co oznacza, że Rada Powiatu może obradować 

i podejmować uchwały ponieważ jej obrady są prawomocne. 
 

 

3.    PORZĄDEK OBRAD SESJI. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania  

punktu 3 – porządek obrad sesji. Poinformował, że porządek obrad został przesłany Radnym 

wraz zawiadomieniem o sesji. Spytał czy ktoś chciałby wnieść o zmianę porządku obrad. Nikt 

nie wniósł o zmianę porządku obrad, w związku z czym Przewodniczący przystąpił do jego 

procedowania.  

 

 

4.   PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z XXXVIII i XXXIX SESJI. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania 

punktu 4 – przyjęcie protokołu z XXXVIII i XXXIX sesji Rady Powiatu i powiedział,  

że § 25 ust. 1 Statutu Powiatu Aleksandrowskiego stanowi, iż radni mogą nie później niż  

na dwa dni przed terminem następnej sesji rady zgłaszać na piśmie poprawki i uzupełnienia  

do protokołu. Poinformował, że nie wpłynęły żadne poprawki ani uzupełnienia do protokołów. 

Przewodniczący postawił wniosek o przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji oraz  o jego przyjęcie 

bez czytania.  
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Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata 

Wdowczyk, Maciej Włoch. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

przyjęła protokół z XXXVIII sesji jednogłośnie. Przewodniczący postawił wniosek o przyjęcie 

protokołu z XXXIX sesji oraz  o jego przyjęcie bez czytania.  

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata 

Wdowczyk, Maciej Włoch. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

przyjęła protokół z XXXIX sesji jednogłośnie.  

 

 

5.  SPRAWOZDANIE STAROSTY Z DZIAŁALNOŚCI ZARZĄDU POWIATU  

ZA OKRES MIĘDZY XXXVIII A XL SESJĄ.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 5 – sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu za okres między XXXVIII  

a XL sesją i poprosił Panią Starostę o wystąpienie i przedstawienie sprawozdania.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że zgodnie z art. 12 pkt 4 ustawy  

o samorządzie powiatowym, do wyłącznej właściwości Rady Powiatu należy rozpatrywanie  

sprawozdań z działalności Zarządu Powiatu. Ponadto, na podstawie § 17 pkt 3 Statutu Powiatu 

Aleksandrowskiego, porządek obrad Rady Powiatu zawiera punkt „sprawozdanie 

przewodniczącego zarządu z działalności zarządu w okresie międzysesyjnym”. Dodała,  

że radni otrzymali sprawozdanie wraz z materiałami sesyjnymi. Poinformowała,  

że po przesłaniu dokumentów sesyjnych Zarząd odbył jeszcze jedno posiedzenie, w dniu  

22 marca br. Dodała, że uzupełnienie z tego posiedzenia Radni otrzymali w dniu wczorajszym. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski podziękował Pani Staroście  

za omówienie sprawozdania i poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana Sławomira 

Michalaka o wystąpienie i przedstawienie wyników kontroli Komisji.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Sławomir Michalak powiedział, że Komisja 

Rewizyjna na swoim posiedzeniu w dniu 23 marca br. dokonała kontroli działalności Zarządu 

Powiatu z okres miedzy XXXVIII a XL sesją Rady Powiatu i nie wnosi uwag. Kontroli 

dokonano na podstawie protokołów z posiedzeń Zarządu Powiatu oraz wyjaśnień Starosty 

Aleksandrowskiego.  
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Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję i spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie.  

 

Radna Pani Magdalena Kiciak-Kucharska nawiązała do dyskusji, która miała miejsce 

podczas wczorajszego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, w związku z uzyskaniem informacji  

od Pani Starosty na temat nieprawidłowości w niektórych Jednostkach Powiatowych. Pani 

Radna nawiązała do punktu 30 omawianego sprawozdania, który dotyczy zawiadomienia  

o nieprawidłowościach, za które odpowiedzialna jest poprzednia Dyrektor Powiatowego 

Urzędu Pracy, Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim oraz 

poprzedni Wicestarosta Aleksandrowski. Odniosła się również do punktu 67 przedmiotowego 

sprawozdania, dotyczącego pozwu Pani M.Ż. przeciwko powiatowi Aleksandrowskiemu  

o odszkodowanie z tytułu wypowiedzenia umowy o pracę w trybu art. 52 Kodeksu pracy oraz 

nie przywrócenia do pracy na poprzednim stanowisku. Pani Radna odwołała się także  

do zapisów punktu 102 sprawozdania Starosty, które dotyczą zawiadomienia o ujawnieniu 

okoliczności dotyczących naruszenia dyscypliny finansów publicznych przez dyrektorów 

wcześniej wymienionych jednostek oraz byłego Wicestarosty. Spytała czy Pani Starosta 

przekazała właściwym organom zawiadomienie o podejrzeniu popełnienia przestępstwa bądź 

wykroczenia przez w/w osoby. Pani Radna odniosła się także do punktu 94 omawianego 

sprawozdania i spytała o powierzchnię działki o numerze 1736, której właścicielem jest Powiat. 

Z informacji jakie przedstawiła Pani Starosta na wczorajszym posiedzeniu Komisji wynika,  

że powierzchnia działki wynosi 16 m2 i została wyceniona na kwotę 3 000,00 zł. Pani Radna 

dodała, że przedmiotowa działka położona jest w centrum miasta Aleksandrowa Kujawskiego. 

Poinformowała, że sprawdziła powierzchnię przedmiotowej działki na portalu 

GEOPORTAL360.PL. Z danych dostępnych na w/w portalu wynika, iż powierzchnia działki 

wynosi 37 m2, a nie 16 m2. Poprosiła o doprecyzowanie jaka jest faktyczna powierzchnia tejże 

działki. Pani Radna odniosła się również do punktu 35 z dnia 3 stycznia br., który dotyczy 

przyjęcia regulaminu organizacyjnego Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie 

Kujawskim. Poinformowała, że po kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego, Zarząd Powiatu podjął decyzję o podjęciu czynności mających 

na celu aktualizację Regulaminu Organizacyjnego Jednostki. Pani Radna podziękowała 

Członkom Komisji Rewizyjnej za przeprowadzanie wnikliwych kontroli w jednostkach 

organizacyjnych Powiatu i poprosiła Zarząd Powiatu o szczegółowe analizowanie regulaminów 

organizacyjnych.  

 

Radny Pan Jerzy Draheim nawiązał do zapisów punktu 59 omawianego sprawozdania, które 

dotyczą Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. Spytał na jakim etapie są prace z wiązane 

z pozyskaniem środków finansowych na remont elewacji budynku Liceum Ogólnokształcącego 

w Ciechocinku oraz jakie są plany dotyczące zabezpieczenia tej elewacji w sytuacji, gdy nie 

uda się zrealizować remontu w ciągu najbliższego roku. Dodał, że po okresie zimowym tynk  

z elewacji zaczyna odpadać, stwarzając zagrożenie dla przechodniów.  

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski nawiązał do zapisów punktu 67 omawianego 

sprawozdania i powiedział, że zarówno w Starostwie jak i niektórych jednostkach podległych 

zatrudnieni są radcy prawni, w związku z czym spytał czy są oni na tyle niekompetentni bądź 

nieudolni, iż zaszła konieczność podjęcia współpracy z kancelarią zewnętrzną do obsługi 

przywołanych wyżej spraw. Dodał, że być może uświadomiono sobie, iż podjęte decyzje były 

pochopne, dlatego zaczyna się asekuracja własnej skóry. Spytał jaki ma sens zatrudnianie 

radców prawnych, jeśli do każdej sprawy zatrudnia się kancelarie zewnętrzne. Pan Radny 

zastanawia się czy trafionym pomysłem nie byłoby zatrudnienie dodatkowych radców  

w Starostwie lub jednostkach podległych. Spytał ile aktualnie prowadzonych jest spraw 
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sądowych i czy Powiat jest przygotowany na wypłatę ewentualnych odszkodowań. Ponadto, 

nawiązał także do remontu sali konferencyjnej nr 121. W opinii Pana Radnego stoły i krzesła 

są w bardzo dobrym stanie, są stabilne, dlatego też nie widzi koniczności ich wymiany. 

Zdaniem Pana Radnego remont należy przeprowadzić w sposób bardzo oszczędny, by sala 

wyglądała schludnie, estetycznie, czysto i przytulnie. Dodał, że zaoszczędzone środki 

finansowe można przeznaczyć na zakup drona na potrzeby Komendy Powiatowej Policji  

w Aleksandrowie Kujawskim. Ponadto, zwrócił także uwagę na potrzebę zakupu radiowozu dla 

tejże Komendy. Zdaniem Pana Radnego, prowadząc oszczędną gospodarkę można będzie 

uzyskać zarówno odświeżony wygląd sali konferencyjnej jak i zwiększyć bezpieczeństwo 

mieszkańców, które w tym momencie jest najważniejsze.  

 

Radna Pani Renata Golec powiedziała, że cieszy Ją pojawienie się pierwszej inwestycji 

drogowej na terenie miasta Aleksandrów Kujawski w tej kadencji Rady Powiatu, polegającej 

na remoncie ulicy Granicznej. Pani Radna dodała, że tylko w dwóch punktach obszernego 

sprawozdania pojawiły się informacje dotyczące modernizacji ulicy Narutowicza wraz  

z budową skrzyżowania okrężnego w Aleksandrowie Kujawskim. Powiedziała, że procedura 

tworzenia dokumentacji projektowej trwa od 3 lat. Jest to prawdopodobnie najdłużej tworzona 

dokumentacja projektowa w historii Samorządu. Pani Radna spytała o dalsze plany Zarządu 

związane z realizacją w/w zadania. Poinformowała, że wg. opinii mieszkańców z budową ronda 

jest podobnie jak z budową tamy w Siarzewie. Dodała, że ma jednak nadzieję, iż w tym 

przypadku będzie inaczej i temat budowy ronda nie będzie powracał jedynie przed wyborami. 

Poprosiła o udzielenie informacji na jakim etapie znajduje się realizacja zadania i jakie są plany 

na najbliższe miesiące. 

 

Radny Pan Jerzy Draheim nawiązał do punktu 67 omawianego sprawozdania i spytał czy 

Radca Prawny Powiatowego Urzędu Pracy również nie mógł reprezentować Powiatu w sądzie. 

Spytał jakie koszty poniósł Powiat w związku z wynajęciem zewnętrznej kancelarii prawnej.  

 

Radna Pani Mariola Banaszkiewicz powiedziała, że przyłącza się do wypowiedzi Radnej 

Pani Renaty Golec. Dodała, że w ostatnim czasie odbyło się posiedzenie Komisji Mienia 

Powiatu i Infrastruktury Technicznej podczas którego, Komisja dokonała objazdu dróg 

powiatowych. Komisja zapoznała się ze stanem dróg, które będą modernizowane. 

Poinformowała, że Wójt Gminy Zakrzewo wraz z Radnymi Gminy planują zaprosić Dyrektora 

Zarządu Dróg Powiatowych na spotkanie, na którym zostanie omówiony stan dróg 

powiatowych na terenie Gminy. Dodała, że na przedmiotowe spotkanie zostanie 

prawdopodobnie zaproszona także Pani Starosta. Spytała czy poza planowanymi inwestycjami 

zabezpieczono środki finansowe na remonty cząstkowe dróg powiatowych, w szczególności 

dróg przebiegających przez Gminę Zakrzewo. Pani Radna przypomniała, że opracowana jest 

dokumentacja techniczna przebudowy drogi powiatowej Konradowo-Siniarzewo  

w kierunku Opolanki. Dodała, że dokumentacja leży i nic się z nie dzieje.   

 

Radny Pan Lotfi Manosur poprosił o udzielenie informacji w zakresie realizacji zaleceń 

PPOŻ w Szkole Podstawowej Specjalnej Nr 4. Dodał, że brak ich realizacji stwarza 

bezpośrednie zagrożenie dla zdrowia i życia uczniów oraz pracowników Szkoły. Spytał czy 

Zarząd Powiatu zabezpieczył środki finansowe na realizację zaleceń straży w roku bieżącym 

również w innych placówkach oświatowych. Pan Radny nawiązał do ogólnopolskich 

problemów finansowych szpitali powiatowych. Dodał, że nie wie w jakiej sytuacji finansowej 

znajduje się aktualnie Szpital Powiatowy w Aleksandrowie Kujawskim. Powiedział, że nikt nie 

ma wątpliwości co do pracy Pana Prezesa. Spytał czy Zarząd Powiatu jest świadomy sytuacji  

i czy podjął jakieś kroki, by zapobiec pogłębianiu się straty finansowej.  
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Radna Pani Agata Ceglewska powiedziała, że podobnie jak Radna Pani Banaszkiewicz oraz 

Radna Pani Golec będzie na każdej sesji przypominała o konieczności modernizacji drogi 

powiatowej Ciechocinek-Dąbrówka. Przedmiotowa droga posiada już opracowaną  

dokumentację. Zgłaszana jest każdego roku do wszystkich możliwych konkursów, jednak 

bezskutecznie. Dodała, że jest to jedna z kluczowych dróg na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego. Z roku na rok, jej stan bardzo się pogarsza, szczególnie na odcinku – ulica 

Szkolna w Raciążku. Stwierdziła, że stan tej drogi przynosi wstyd Powiatowi. Powiedziała,  

że dokumentacja projektowa została wykonana w roku 2019 bądź 2020. Pani Radna 

poinformowała, że Gmina Raciążek nadal wyraża wolę partycypacji w kosztach w wysokości 

31% wkładu własnego. Dodała, że być może trafionym pomysłem byłoby podzielenie 

przedmiotowej drogi na etapy. Ponadto powiedziała, że dostaje coraz więcej zgłoszeń  

od mieszkańców Gminy na temat złego stanu drogi a także braku przejść na pieszych  

i chodnika, szczególnie w okolicy marketu Dino.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przypomniał Państwu Radnym, 

że przedmiotowy punkt dotyczy sprawozdania Starosty z działalności Zarządu Powiatu  

w okresie międzysesyjnym. 

 

Radna Pani Joanna Moneta powiedziała, że podczas ostatniego wyjazdowego posiedzenia 

Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej, które odbyło siew Zespole Szkół  

Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim, Dyrektor Szkoły przedstawiła morze potrzeb, wśród 

których jedna jest najpilniejsza a mianowicie jest to potrzeba remontu sali gimnastycznej. 

Elewacja sali w znacznej części pokryta jest grzybem co stwarza zagrożenie dla zdrowia 

uczniów i pracowników Szkoły. Spytała czy Zarząd Powiatu w najbliższym czasie 

wygospodaruje środki finansowe na rozwiązanie tergo problemu.   

 

Radny Pan Lotfi Manosur powiedział, że Jego pytanie nie jest bezpośrednio związane  

z przedstawionym przez Panią Starostę sprawozdaniem, niemniej jednak czuje się zobowiązany 

w stosunku do swoich pacjentów pytać o to. Jakiś czas temu ze względów finansowych  podjęto 

decyzję o zawieszeniu na jakiś czas, pracy oddziału pediatrycznego w Szpitalu. Zawieszenie 

nie oznacza całkowitej likwidacji. Spytał czy na posiedzeniach Zarządu Powiatu podejmowane 

były rozmowy na temat likwidacji przedmiotowego oddziału i czy istnieje jakakolwiek 

możliwość przywrócenia jego funkcjonowania. Zdarza się, że dzieci potrzebują nagłej pomocy, 

ponieważ nie zawsze maja możliwość dojechania do Torunia bądź skorzystania z karetki 

pogotowia. Pan Radny dodał, że w ostatnich latach dokonano wielu ważnych inwestycji  

na terenie Szpitala, dzięki którym jest świetnie wyposażony, jednak duży procent 

społeczeństwa, jakim są pacjenci poniżej 18–stego roku życia, nie może korzystać z usług 

Szpitala, poza nagłymi przypadkami zagrażającymi życiu. Dodał, że nie po to inwestuje się  

w Szpital, by ponad 20% mieszkańców nie mogli z niego korzystać. Spytał czy Zarząd Powiatu 

rozmawiał  

z Prezesem Szpitala, Radą Nadzorczą, Narodowym Funduszem Zdrowia na temat 

przywrócenia funkcjonowania oddziału pediatrycznego. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski ponownie poprosił, by Radni 

trzymali się porządku obrad sesji. Spytał kto jeszcze chciałby zadać pytanie  

do przedstawionego sprawozdania.    

 

Radny Pan Jerzy Draheim powiedział, iż sprawa zdrowia dzieci oraz Szpitala jest na tyle 

ważna, że należy o niej mówić o każdej porze dnia i nocy. Ponadto, Pan Radny nawiązał  

do punktu 15 przedmiotowego sprawozdania i spytał czy temat przeniesienia siedziby Straży 
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Pożarnej z Aleksandrowa Kujawskiego do Odolionu jest nadal aktualny oraz czy podjęto jakieś 

czynności w tym zakresie.  

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski powiedział, że podziela zdanie Radnych Pana Mansoua 

oraz Pana Draheima z uwagi na to, że zdrowie mieszkańców należy traktować priorytetowo. 

Dodał, że w okresie pandemii COVID-19 Szpital wypracował bardzo duży zysk opiewający  

na kwotę 8 000 000,00 zł. Spytał na co wydane zostały w/w środki finansowe. Zdaniem Pana 

Radnego, część tych środków można przeznaczać na przywrócenie oddziału dziecięcego. 

Ponadto, zwrócił się z prośba o zorganizowanie sesji poświęconej tylko tematyce Szpitala, gdyż 

do Pana Radnego docierają różne, w tym negatywne opinie dotyczące m.in. opieki nad 

pacjentami. Podziękował Radnemu Panu Mansourowi za pomoc w rozwiązaniu problemu 

mieszkańców, którzy zgłosili się do Radnego Pana Grzegórskiego. Dodał, że również Pan 

Prezes stanął na wysokości zadania w tym zakresie. Wspomniał także o wypełnianiu służebnej 

roli przez personel medyczny. Pan Radny chciałby aby w/w sesja odbyła się przed udzieleniem 

absolutorium. Powiedział, że podobnie jak Pan Radny Mansour uważa za konieczne 

przywrócenie oddziału dziecięcego, chyba że oddział został całkowicie zlikwidowany  

co oznacza, że radni zostali wprowadzeni w błąd. Dodał, że mieszkańcy Powiatu skarżą się na 

jakość usług w ościennych szpitalach. Pan Radny zwrócił się z prośbą o zapewnienie opieki 

medycznej najmłodszym mieszkańcom Powiatu. Stwierdził, że być może tak jak Pan Draheim 

naraża się swoją wypowiedzią Panu Przewodniczącemu, niemniej uważa, że trzeba wspierać 

najmłodsze pokolenia.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Światkowski poinformował,  

że Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch zaprasza na każde 

posiedzenie Prezesa Powiatowego Szpitala, który przedstawia aktualną sytuację finansową  

i nie tylko. Pan Przewodniczący zaprosił wszystkich, którzy chcą zajmować się tematem 

Szpitala  na posiedzenia Komisji Finansowo-Budżetowej. Dodał, że nie wyklucza debatowania 

na w/w temat z całą Radę, niemniej to właśnie Radni bardzo często oczekują trzymania się 

porządku obrad i nie obiegania od tematów, gdyż drażliwych kwestii jest bardzo dużo. 

Wychodząc naprzeciw oczekiwaniom Radnych Pan Przewodniczący stara się, by wypowiedzi 

dotyczyły określonego tematu. Przewodniczący zwrócił się z wnioskiem do Pani Starosty,  

by odpowiadała tylko na pytania związane z omawianym sprawozdaniem. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że podczas omawiania 

sprawozdania z prac Zarządu Powiatu padło wiele pytań związanych zarówno  

ze sprawozdaniem jak i innymi problemami, dlatego skupi się tylko na tym, za co jest 

odpowiedzialna czyli pracy Zarządu Powiatu. Dodała, że za sprawy Szpitala odpowiedzialny 

jest Pan Prezes z którym Radni mają kontakt, a niektórzy Radni nawet codzienny, w związku  

z czym należy wykorzystać to także do zadawania pytań dotyczących funkcjonowania Szpitala. 

Powiedziała, że Pan Prezes chętnie wypowiada się w przedmiotowym temacie. W związku  

z czym Pani Starosta stwierdziła, że pozostawi ten temat na kolejną sesję w której uczestniczył 

będzie Pan Prezes. Pani Starosta odniosła się  do pytania zdanego przez Radna Panią Magdalenę 

Kiciak-Kucharską, które dotyczyło nieprawidłowości w wypacaniu nagród w niektórych 

jednostkach Powiatu. Poinformowała, że w dniu 29 grudnia 2022 roku zawiadomiona została 

prokuratura o tym co się działo, przy czym w zawiadomieniu nie wskazano ani kwalifikacji 

czynu ani winnych tego czynu. Dodała, że w zawiadomieniu opisano sytuacje oraz mechanizm, 

który odbywał się przez kilka lat. Przedmiotowy wniosek został skierowany do Prokuratury  

w Rypinie. Kilka dni temu, Prokuratura poinformowana o wszczęciu śledztwa w kierunku 

przekroczenia uprawnień przez byłego Wicestarostę w tej sprawie. Powiedziała, że Zarząd 

Powiatu podjął decyzję o wynajęciu Kancelarii adwokackiej z tego względu, że oskarżono 
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Zakład Pracy, którego Dyrektorem była Pani Marzena Żbikowska. Poinformowała, że jako 

pracodawca została pozwana do sądu pracy o odszkodowanie z dwóch stosunków pracy.  

W związku z powyższym, decyzja o wynajęciu Kancelarii w opinii Pani Starosty była decyzją 

słuszną i poprosiła Państwa Radnych o wyrozumiałość i wsparcie w tej kwestii. 

Poinformowała, że Kancelaria będzie reprezentowała Powiat także przeciwko Pani Dyrektor  

w sprawie zwrotu pobranych nagród. Dodała, że w dniu wczorajszym informowała, iż koszt 

reprezentowania Powiatu przez Kancelarię opiewa na kwotę 1.865,00 zł (za sprawę).  

W zakresie dyscypliny finansów publicznych powiedziała, że funkcjonariusze publiczni 

zobowiązani są do zgłaszania odpowiednim organom każdorazowo podejrzenia o naruszeniu 

dyscypliny. W związku  z czym, proceder dotyczący przyznawania i pobierania nagród został 

zgłoszony do rzecznika dyscypliny finansów publicznych. Poinformowała, że wystosowane 

zostało pismo przedsądowe o zwrot pobranych środków do trzech osób (do osoby która 

przyznawała nagrody oraz do dwóch osób, które te nagrody pobierały). W wyniku tych wezwań 

środki w całości zwrócił Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych, za co Pani Starosta jest  

Mu bardzo wdzięczna. Dodała, że była to bardzo dojrzała decyzja z Jego strony. Natomiast,  

w kwestii zwrotu  środków od dwóch pozostałych osób, to jest byłego Pana Wicestarosty oraz 

byłej Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy poinformowała, że będą podejmowane dalsze kroki 

w tym zakresie. Pani Starosta powiedziała, że decyzja o zatrudnieniu Kancelarii prawnej 

wynika z tego, iż Radca Prawny Starostwa Powiatowego zajmuje się całym spektrum spraw 

prowadzonych przez Starostwo jak również spraw Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. 

Dodała, że w Jej opinii jest to trafna decyzja i drugi raz postąpiłaby podobnie. W kwestii 

skorzystania z usług Radcy Prawnego Powiatowego Urzędu Pracy powiedziała, że nie wie czy 

jest specjalistą z zakresu prawa pracy, w związku z czym nie powierzyła Mu tego zadania. 

Odnośnie pytania Radnej Pani Magdaleny Kiciak-Kucharskiej dotyczącego powierzchni 

działki położonej w Aleksandrowie Kujawskim wyjaśniła, że informacja którą podała w dniu 

wczorajszym, dotyczyła powierzchni samego garażu. Poinformowała, że powierzchnia garażu 

wynosi 16 m2, natomiast powierzchnia działki na której jest on usytuowany wynosi 37 m2. Pani 

Starosta nawiązała do pytania dotyczącego regulaminu Powiatowego Urzędu Pracy  

i powiedziała, że w związku z pojawieniem się pewnych wątpliwości, poproszono Dyrektora 

Urzędu o uzupełnienie Regulaminu. W związku z powyższym, Pani Dyrektor w dniu 9 marca 

br. przedstawiła uzupełnienie do Regulaminu. Dodała, że gdy zostanie on przyjęty przez Zarząd 

Powiatu po rozwianiu wszelkich wątpliwości. Poinformowała, że regulaminy organizacyjne 

tworzone w poprzednich latach wyglądały różnie, dlatego zgodnie z nową koncepcją  

są przygotowywane według określonego wzoru i tej samej kolejności, by były bardziej 

przejrzyste. Ponadto poinformowała, że zmiany wprowadzone w styczniu br. dotyczyły 

kompetencji zastępowania dyrektora w momencie, gdy nie może on pełnić swojej pracy. 

Kompetencje te zostały przekazane Kierownikowi Administracji i Kadr.  

 

Radna Pani Magdalena Kiciak-Kucharska powiedziała, że Jej wypowiedź dotyczyła tego, 

iż Zarząd w styczniu br. najpierw zatwierdził Regulamin Organizacyjny Powiatowego Urzędu 

Pracy (brak informacji o planach wprowadzenia kolejnych zmian bądź uzupełnienia) po czym, 

w marcu br. okazało się, że wymaga on uzupełnienia. Dodała, że nie wnika w to, komu Starosta 

daje upoważnienia, ponieważ nie jest to kompetencją Rady.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że właśnie odpowiedziała  

na to pytanie. Zarząd Powiatu dokonuje zmiany regulaminu ponieważ widział taką 

konieczność, a także na wniosek Państwa Radnych. Pani Starosta odniosła się również  

do pytania Radnego Pana Jerzego Draheim w zakresie Rządowego Programu „Polski Ład: 

Zabytki”. Poinformowała, że w dniu wczorajszym złożone zostały trzy wnioski na ratowanie 

zabytków. Dwa z nich dotyczyły Pałacu Trojanowskich mieszczącego się przy Zespole Szkół 
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Nr 1 CKP, trzeci natomiast dotyczył remontu elewacji budynku Liceum Ogólnokształcącego  

w Ciechocinku. Dodała, że Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego poinformował  

Ją, iż w dniu jutrzejszym rozpoczną się prace, mające na celu zabezpieczenie odpadających 

elementów elewacji budynku Szkoły. W zakresie remontu sali konferencyjnej nr 121 

poinformowała, że wyłoniony został wykonawca – Firma BTS Polska, który będzie realizował 

tę inwestycję. Koszt tego zadania opiewa na kwotę 134 709,00 zł brutto. Dodała, że Powiat 

Aleksandrowski partycypuje w kosztach w kwocie 53 883,00 zł. Zakres prac obejmował będzie 

malowanie ścian wraz z wykonaniem gładzi gipsowych, montaż sufitu podwieszanego, 

wymiana żaluzji typu vertical na rolety wewnętrzne, wymiana klimatyzatorów, wymiana 

grzejników, remont posadzki, wymiana żarówek na energooszczędne oraz wykonanie lamperii 

z tynku żywicznego. Pani Starosta dodała, że za zgodą Państwa Radnych, Zarząd Powiatu 

zabezpieczył w budżecie kwotę na realizację zadania w wysokości 80 000,00 zł. W związku  

z czym, Zarząd Powiatu zwrócił się do Pana Burmistrza o rozważenie możliwości użycia 

innego tynku niż tynk żywiczny na lamperii, ujednolicenia gablot znajdujących się na ścianach 

oraz wymiany stołów i krzeseł na lepiej przystosowane do systemu nagłośnienia. Pani Starosta 

uważa, że jest to remont daleko idący, dlatego warto zainwestować pozostałe środki, by sala  

ta wyglądała estetycznie. W zakresie remontu ulicy Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim 

wraz z budową ronda powiedziała, że Powiat jest stroną poszkodowaną, ponieważ projektanci 

zaniedbali w poprzednich latach wykonanie zleconych czynności. Poinformowała, że w tym 

momencie prace są już na ukończeniu a w budżecie zabezpieczono środki finansowe  

na pokrycie kosztów przygotowania projektu. Po uzyskaniu wszystkich uzgodnień podjęte 

zostaną czynności zmierzające do pozyskania środków na wykonanie przedmiotowego zadania. 

Pani Starosta poinformowała, że dołoży wszelkich starań, by pozyskać te środki jeszcze w tym 

roku. W zakresie remontu dróg zgłaszanych przez Radną Panią Banaszkiewicz powiedziała,  

że Powiat nie posiada na chwilę obecną środków finansowych na remonty tych dróg. Dodała, 

że gdy pojawią się możliwości pozyskania dofinansowania, to Zarząd Powiatu jak zawsze 

będzie starał się zgłosić jak najwięcej dróg, by którakolwiek miała szansę otrzymać 

dofinansowanie. Pani Starosta poinformowała, że na początku kadencji koszt wybudowania  

jednego kilometra drogi oscylował w kwocie 1 000 000,00 zł, aktualnie jest to koszt rzędu 

2 500 000,00 zł. W związku z czym, trzeba mierzyć siły na zamiary, ponieważ Powiat 

dysponuje 200 kilometrami dróg, które trzeba remontować. W zakresie systemu 

przeciwpożarowego w Szkole Podstawowej Specjalnej Nr 4 poinformowała, że w roku 

poprzednim zabezpieczono środki finansowe na wykonanie audytu, który okazał się niezbędny 

po przeprowadzeniu kontroli PPOŻ. Pani Starosta poprosiła Dyrektora Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Panią Edytę Jaszczak o zabranie głosu i przedstawienie informacji dotyczących 

audytu.  

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej Specjalnej Pani Edyta Jaszczak powiedziała, że ekspertyza 

odbyła się pod koniec grudnia ubiegłego roku, po otrzymaniu środków finansowych. Na chwilę 

obecną trwają uzgodnienia i nie wiadomo jakie to będą środki. Dodała, że jeśli odpowiednie 

instytucje zatwierdzą przedstawione propozycje to zostanie utworzony zastępczy system 

przeciwpożarowy.   

 

Radna Pani Renata Golec poprosiła o podanie daty zakończenia prac nad projektem 

modernizacji drogi powiatowej ulica Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że projekt powinien być gotowy 

na koniec miesiąca kwietnia br. Dodała, że Powiatu nie stać na wybudowanie przedmiotowej 

drogi z własnych środków, dlatego jak tylko pojawią się jakiekolwiek konkursy, droga ta będzie 

do nich zgłaszana. Poinformowała, że koszt przedmiotowego zadania na chwilę obecną może 
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wynieść co najmniej kwotę 7 000 000,00 zł.   

 

Radna Pani Renata Golec stwierdziła, że długi okres przygotowywania dokumentacji 

spowoduje, iż inwestycja ta, nie będzie realizowana w obecnej kadencji.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że nie może tego potwierdzić. 

Dodała, że jest optymistycznie nastawiona do budowy przedmiotowej drogi. Ponadto uważa, 

że jeśli w najbliższym czasie pojawią się racjonalne konkursy, a także jeśli uda się wyłonić dość 

szybko wykonawcę, to jest szansa rozpocząć przebudowę jeszcze w tej kadencji.  

 

Radna Pani Renata Golec powiedziała, że w związku z tym, trzeba mieć nadzieję ale wiadomo 

czym jest nadzieja. Dodała, że będzie dopytywać o tę inwestycję na kolejnych sesjach Rady 

Powiatu.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że było wiele projektów 

drogowych, których możliwość realizacji była znikoma i były już na starcie przekreślone,  

a jednak udało się je zrealizować. Takim przykładem jest m.in. przebudowa drogi powiatowej 

Stara Wieś – Nieszawa z początku kadencji, którą udało się zrealizować dzięki racjonalnym 

działaniom. Dodała, że pozyskiwane są duże środki finansowe dzięki który wyremontowano 

duże odcinki dróg w każdej części Powiatu. 

 

Radna Pani Renata Golec poprosiła o uwzględnienie wszystkich sił w kierunku 

Aleksandrowa, by Aleksandrów również był zadowolony z podejmowanych przez Radę  

i Zarząd wysiłków.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że nikomu tak bardzo jak Jej nie 

zależy na tej inwestycji. W nawiązaniu do pytania Radnej Pani Agaty Ceglewskiej w zakresie 

remontu drogi powiatowej Ciechocinek-Dąbrówka powiedziała, że droga ta stawała  

w konkursie Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Poinformowała, że została zakwalifikowana 

na 5 miejscu listy rezerwowej, jednak na chwilę obecną nie są rozdysponowywane środki 

finansowe na drogi znajdujące się na liście rezerwowej. Wyjaśniła, że drogi znajdujące się na 

tej liście mogą otrzymać dofinansowanie w sytuacji, w której zadania z listy podstawowej nie 

będą realizowane. Dodała, że wielokrotnie rozmawiała na przedmiotowy temat z Panią Radną 

informując Ją, o tym, iż Zarząd planuje zgłaszać tę drogę do kolejnych konkursów.  

 

Radna Pani Agata Ceglewska powiedziała, że cieszy Ją deklaracja Pani Starosty, niemniej 

biorąc pod uwagę koszty budowy przedmiotowej drogi, które dyskwalifikują ją już na starcie, 

należy rozważyć podzielenie jej na etapy. W związku z powyższym, Pani Radna zadeklarowała 

zwrócenie się do Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych o podział omawianej drogi na etapy.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że jest to jedna z możliwości 

jaką przewiduje Zarząd Powiatu, ponieważ budowa drogich dróg, przy obecnych cenach jest 

bardzo trudna do zrealizowania. W zakresie stanu sali gimnastycznej w Zespole Szkół Nr 1 

CKP Pani Starosta powiedziała, że problem jest Jej znany. Sala wymaga remontu, jednakże  

w tym momencie Powiat nie dysponuje środkami finansowymi na realizacje tego zadania. 

Dodała, że w miarę możliwości finansowych środki na remont będą przekazywane. W tym 

momencie nalży podjąć proste prace, polegające na ogrzaniu, malowaniu czy choćby 

wietrzeniu pomieszczenia. Być może działania te przyniosą pozytywny skutek, niemniej Pani 

Starosta zdaje sobie sprawę z konieczności zabezpieczenia środków finansowych na malowanie 

sali. Ponadto dodała, że Zarząd Powiatu będzie miał na uwadze również rozwiązanie problemu  
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z drożnością grzejników ogrzewających salę. Odnośnie pytania Radnego Pana Jerzego 

Draheima w zakresie przeniesienia siedziby straży pożarnej powiedziała, że Komenda 

Wojewódzka dokonywała rozeznania, które komendy, chciałby we współpracy z powiatami 

wybudować swoje nowe siedziby. Dodała, że ówczesny Komendant Straży rozmawiał z Panią 

Starosta  na ten temat kilkukrotnie. Podjęte zostały w tym zakresie pewne czynności, jednakże  

z informacji jakie przekazał Pani Staroście Wojewódzki Komendant wynika, iż pomysł ten nie 

będzie realizowany z inicjatywy Komendy Powiatowej. Poinformowała, że nie wiedziała o tym 

wcześniej. W zakresie zysku Szpitala wyjaśniła, że jest on każdorazowo przekazywany na 

kapitał Jednostki w celu pokrycia ewentualnych start finansowych w przyszłości. Szpital 

wypracował dość duży zysk w związku z czym, Pani Starosta ma nadzieję, że rok 2023 uda się 

jakoś zamknąć. Dodała, że sytuacja szpitali powiatowych jest bardzo trudna i być może warto 

na ten temat rozmawiać w szerszym gronie.  Dodała, że Pan Prezes udziela się jak może, 

występuje w sejmie, podejmuje rozmowy z Ministerstwem, Prezesem Narodowego Funduszu 

Zdrowia w zakresie wycen świadczeń, przekazywania środków na wynagrodzenia.  

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski nawiązał do zaległości NFZ wobec Szpitala za wykonany 

ryczałt.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że z tym problemem mierzą się 

wszystkie szpitale powiatowe. Zasugerowała, by dyskusja dotycząca Szpitala została 

przeniesiona na inny termin, by Pan Prezes miał możliwość odpowiedzenia na wszystkie 

pytania. Dodała, że w dzisiejszym posiedzeniu Komisji Finansowo-Budżetowej uczestniczyła 

Główna Księgowa Szpitala, w związku z czym można było Jej zadawać pytania związane  

z sytuacją finansową.  

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski powiedział, że za Szpital odpowiadają wszyscy Radni  

a nie tylko Komisja Finansowa. Zaproponował zwołanie sesji poświęconej tylko tematyce 

Szpitala. Zdaniem Pana Radnego, powinna się ona odbyć jeszcze przed udzieleniem Zarządowi 

Powiatu absolutorium.  

 

Radny Pan Maciej Woch powiedział, że na każde posiedzenie Komisji Finansowo-

Budżetowej zapraszany jest Pan Prezes, który chętnie uczestniczy w posiedzeniach. 

Poinformował, że zysk za rok 2022 wyniósł kwotę 400 000,00 zł, natomiast strata finansowa 

na chwilę obecną wynosi już kwotę 2 000 000,00 zł. Dodał, że sytuacja jest mocno niepokojąca.  

 

Radna Pani Mariola Banaszkiewicz powiedziała, że sugestie Pani Starosty dotyczące 

kontaktów Radnych z Panem Prezesem są zbędne. Dodała, że nie interesuje Jej to czy ktoś się 

spotyka z Panem Prezesem i jakie posiada informacje na temat Szpitala. Powiedziała, że to Pani 

Starosta powinna udzielić Radnym informacji na temat sytuacji Szpitala i tego co się dzieje. 

Natomiast, to czy ktoś spotyka się z Panem Prezesem czy nie, zupełnie Pani Radnej nie 

interesuje.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że nie chciała urazić nikogo  

z Państwa Radnych. Jej wypowiedź miała na celu zwrócenie uwagi na to, że Pan Prezes jest dla 

wszystkich dostępny i odpowiada na wszystkie pytania. Pojawia się na posiedzeniach Zarządu 

Powiatu a także na każdym posiedzeniu Komisji Finansowej. Dodała, że dostęp do Pana 

Prezesa jest nieograniczony. 

 

Radny Pan Jerzy Draheim powiedział, że chciałby aby na kolejnej sesji Pani Starosta 

udzielała odpowiedzi bezpośrednio na zadane pytanie, gdyż wtedy łatwiej jest doprecyzować 
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pewne kwestie. Dodał że nie jest usatysfakcjonowany dzisiejszą dyskusją. Pan Radny nawiązał 

do wypowiedzi Pani Starosty dotyczącej nieprawidłowości w przyznawaniu nagród oraz 

krążących na ten temat plotek. Dodał, że bardzo niepojący jest fakt, iż proceder ten trwał  

od kilku lat i nikt nie zorientował się co się dzieje. Spytał czy Pani Starosta odczuwa 

odpowiedzialność za tę sytuację, za to, że trwało to kilka lat oraz czy podjęto jakkolwiek 

działania, by takie sytuacje nie miały miejsca w przyszłości. Pan Radny przedstawił sytuację  

w której petent, otrzymuje decyzję podpisaną przez osobę, która nie ma do tego uprawnień. 

Spytał co zrobiła Pani Starosta, by te nieprawidłowości, które trwały od kilku lat zostały 

wyeliminowane.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że daleka jest od stwierdzeń 

takich jak „plotkuje się”. Powiedziała, że tak jak wcześniej już informowała, sprawą zajmuje 

się prokuratura, w związku z czym może to potrwać dłuższy czas. Pani Starosta nie chciałby 

zbyt szeroko na forum opowiadać o zaistniałej sytuacji. Dodała, że pytanie Pana Radnego  

o odpowiedzialność Starosty, która nie miała z tym nic wspólnego było kiepskie, nieprzyzwoite, 

niemoralne  i po prostu złe. Powiedziała, że odpowiedzialność za ten proceder ponoszą osoby, 

które brały w nim udział i poprosiła, by Pan Radny nie dzielił tej odpowiedzialności na osoby, 

które być może coś widziały, coś słyszały, ponieważ Pani Starosta się na to nie godzi. Dodała, 

że nie będzie w taki sposób rozmawiać oraz, że nikt więcej nie ponosi za to odpowiedzialności. 

Natomiast, w kwestii braku kompetencji, błędów popełnianych przez pracowników czy też 

podpisania dokumentu przez osobę, która nie posiada upoważnień powiedziała, że wszyscy 

pracownicy Starostwa Powiatowego i jednostek podległych zapoznawani są z zakresem 

obowiązków przed przystąpieniem do pracy. Zapoznawani są z zakresem podległości,  

w związku z czym wiedzą kto pełni czynności z zakresu  prawa pracy. Posiadanie tej wiedzy  

i jej odpowiednie stosowanie wystarczy, by uchronić się przed takimi zdarzeniami jak te, które 

niedawno miały miejsce. Dodała, że wystarczy działać w ramach otrzymanych upoważnień,  

w ramach prawa, a także w ramach zakresu obowiązków. To wystarczy, by swoje obowiązki  

wykonywać sumiennie. Powiedziała ponadto, że wszyscy pracownicy zatrudnieni w tym 

momencie w Starostwie są odpowiedzialni za swoje zadania. Wykonują je sumiennie i rzetelnie 

i żadna taka sytuacja nie będzie już miała miejsca.  

 

Radna Pani Agata Ceglewska powiedziała, że przysłuchuje się tej dyskusji i zastanawia się 

jaka jest rola radnego. Dodała, że polega ona m.in. na zbieraniu informacji od mieszkańców  

na tematy, które dotyczą spraw za które odpowiedzialny jest Powiat. Podejmując się tej funkcji 

powinno się wszystkie trudne sprawy wyjaśniać u źródła. Jak wiadomo, sprawami finansowymi 

Powiatu zajmuje się Komisja Finansowo-Budżetowa. Każdy Radny, nie tylko Członkowie 

Komisji Finansowo-Budżetowej może zasięgnąć informacji podczas posiedzenia na tematy, 

które go interesują. Pani Radna dodała, że sama wielokrotnie dzwoni do Pani Starosty  

z różnymi pytaniami i nigdy nie zdarzyło się, by nie zostały one wyjaśnione. Pozyskaną wiedzą 

Pani Radna dzieli się z zainteresowanymi. Poprosiła, by Radni nie mówili że nie wiedzieli,  

że dowiadują się tylko z plotek. Dodała, że obowiązkiem Radych jest wyjaśnianie wszelkich 

problematycznych kwestii.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski powiedział, że Radny chce 

wiedzieć tyle ile chce wiedzieć.  

 

Radna Pani Renata Golec w nawiązaniu do wypowiedzi Radnej Pani Ceglewskiej stwierdziła, 

że należy w tym momencie zakończyć dyskusję na temat Szpitala. Pani Radna zwróciła się  

z prośbą do Radnego Pana Macieja Włocha – Przewodniczącego Komisji Finansowo-

Budżetowej, by o kolejnym posiedzeniu Komisji poinformował wszystkich Radnych. Dodała,  
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że Pan Prezes jest zawsze obecny i chętnie odpowiada na wszelkie pytania. Zdaniem Pani 

Radnej będzie zadowolony z powiększonego grona. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził przerwę w obradach. 

 

Przerwa od godziny 1135 do godziny 1151. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski wznowił obrady i oddał głos 

Radnemu Panu Lotfiemu Mansourowi.  

 

Radny Pan Lotfi Mansour powiedział, że zadał jasne pytanie, które nie dotyczyło sposobu 

działania Szpitala, a decyzji w zakresie likwidacji oddziału pediatrycznego, oddziału 

ginekologicznego oraz oddziału neonatologicznego. Pytanie to było skierowane do Właściciela 

Szpitala. Spytał czy Zarząd Powiatu podjął kiedykolwiek decyzję o likwidacji oddziału 

dziecięcego. Radni, podjęli wcześniej decyzję o zawieszeniu oddziału, a to zupełnie co innego. 

Jeśli oddział jest nadal zawieszony, to łatwo można przywrócić jego funkcjonowanie, natomiast 

jeśli został zlikwidowany, to nie już o czym rozmawiać. Ponadto, Pan Radny nawiązał  

do wypowiedzi Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej Specjalnej i stwierdził, że nie pytał o audyt,  

a o decyzje Straży Pożarnej po dokonaniu kontroli. Powiedział, że w przedmiotowej decyzji 

napisano, iż w Szkole, nie funkcjonuje system przeciwpożarowy. Rodzice nie będą czekać  

na decyzję czy na dofinansowanie. W tej sytuacji reakcja powinna być natychmiastowa, a więc 

zabezpieczenie środków finansowych na wykonanie systemu przeciwpożarowego powinno być 

priorytetem. Brak systemu przeciwpożarowego stwarza bezpośrednie zagrożenie zarówno dla 

uczniów, pracowników Szkoły jak i rodziców. Podziękował Radnemu Panu Maciejowi 

Włochowi za udzielenie informacji dotyczącej sytuacji finansowej Szpitala. Dodał, że zadane 

przez Niego pytania nie wynikają ze złośliwości w kierunku Zarządu Powiatu, Pana Prezesa 

czy Szpitala. Zdaniem Pana Radnego, Pan Prezes jest osoba bardzo komponentą. Powyższe 

problemy powinny być poruszane na każdym posiedzeniu Zarządu. Spytał czy Zarząd podjął 

działania w kierunku rozwiązania problemów finansowych Szpitala. Dodał, że być może 

potrzebna jest jakaś reforma, bądź zmiana w składzie Rady Nadzorczej Szpitala. Powiedział, 

że Zgromadzenie Wspólników powinno mieć pod kontrolą finanse Szpitala. Spytał czy 

Zgromadzenie podjęło jakiekolwiek kroki zmierzające do poprawy sytuacji finansowej 

Szpitala.   

 

Radna Pani Magdalena Kiciak-Kucharska powiedziała, że podczas sesji w roku 2020 Pani 

Starosta wraz z Panem Prezesem zapewniali o tym, że oddziału pediatryczny, ginekologiczny 

oraz neonatologiczny zostaną czasowo zawieszone. Z informacji jakie przed chwilą przedstawił 

Radny Pan Lotfi Mansour wynika, iż zostały one zlikwidowane całkowicie. W związku z tym, 

że jest to związane z pracami Zarządu Powiatu, który musi przekształcić się w Zgromadzenie 

Wspólników, by podjąć takie decyzje, poprosiła o pisemną informację czy decyzje w zakresie 

całkowitej likwidacji w/w oddziałów były podejmowane przez Zarząd bądź Radę Nadzorczą.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał czy ktoś jeszcze chciałby 

zabrać głos w dyskusji. Wobec  braku chętnych do dalszej dyskusji zamknął dyskusję  

i stwierdził, że Rada Powiatu zapoznała się z przedstawionym przez Starostę sprawozdaniem  

z prac Zarządu Powiatu za okres między XXXVIII a XL sesją Rady Powiatu wraz  

z uzupełnieniem z dnia 23 marca br. 
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6.    SPRAWOZDANIE Z PLANU PRACY KOMISJI REWIZYJNEJ RADY POWIATU 

ALEKSANDROWSKIEGO ZA ROK 2022 ORAZ SPRAWOZDANIA  

Z DZIAŁALNOŚCI KOMISJI RADY POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO  

W ROKU 2022. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 6 – sprawozdanie z planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

za rok 2022 oraz sprawozdania z działalności Komisji Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

w roku 2022 i dodał, że zgodnie z § 44 ust. 4 Statutu Powiatu Aleksandrowskiego Komisja 

Rewizyjna przedstawia radzie sprawozdanie z realizacji rocznego planu pracy raz w roku. 

Zgodnie z tym zapisem Komisji Rewizyjna opracowała sprawozdanie z realizacji planu pracy 

w roku 2022 i przekazała je Przewodniczącemu Rady. Sprawozdanie to Radni otrzymali wraz 

z materiałami sesyjnymi. Zgodnie z § 52 Statutu Powiatu Aleksandrowskiego przewodniczący 

komisji stałych składają radzie sprawozdania z działalności komisji za rok poprzedni nie 

później niż do końca stycznia następnego roku. W związku z powyższym, wraz z materiałami 

sesyjnymi Radni otrzymali sprawozdania przygotowane i przedłożone przez przewodniczących 

Komisji: Finansowo-Budżetowej, Polityki Społecznej, Mienia Powiatu i Infrastruktury 

Technicznej oraz Rolnictwa i Ochrony Środowiska. Przypomniał, że zgodnie z § 47 pkt 8 

Statutu Komisja Skarg, Wniosków i Petycji składa sprawozdanie ze swojej działalności  

na każdej sesji Rady Powiatu. Dodał, że wszystkie sprawozdania Radni otrzymali wraz  

z materiałami sesyjnymi. Przewodniczący o wystąpienie i przedstawienie sprawozdania 

Komisji Rewizyjnej poprosił Przewodniczącego Komisji Pana Sławomira Michalaka. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Sławomir Michalak powiedział, że zgodnie  

z postanowieniami Statutu Powiatu Aleksandrowskiego przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

przygotowuje i przedstawia radzie sprawozdanie z planu pracy Komisji za poprzedni rok. 

Dodał, że wraz z materiałami sesyjnymi Radni otrzymali sprawozdanie z planu pracy Komisji 

za 2022 rok. Poinformował, że sprawozdanie to zostało również umieszczone na portalu 

POSIEDZENIA.PL.  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski o wystąpienie  

i omówienie sprawozdania Komisji Finansowo-Budżetowej poprosił Przewodniczącego 

Komisji Pana Macieja Włocha. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział,  

że sprawozdanie z działalności Komisji za rok 2022 zostało przesłane Radnym wraz  

z materiałami sesyjnymi. Komisja pracowała zgodnie z przyjętym planem pracy. 

Poinformował, że Komisja Finansowo-Budżetowa uzyskała najwyższą frekwencję  

i podziękował Członkom Komisji za aktywny udział w posiedzeniach.   

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski o wystąpienie i omówienie 

sprawozdania Komisji Polityki Społecznej poprosił Przewodniczącą Komisji Panią Agatę 

Ceglewską.   

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała,  

że sprawozdanie z działalności Komisji za poprzedni rok zostało przesłane Radym wraz  

z materiałami sesyjnymi. Poinformowała, że zostało ono również umieszczone na portal 

POSIEDZENIA.PL. Pani Przewodnicząca podziękowała Członkom Komisji za aktywny udział 

w posiedzeniach Komisji.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski o wystąpienie i omówienie 
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sprawozdania Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej poprosił Przewodniczącego 

Komisji Pana Sławomira Michalaka.  

 

Przewodniczący Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Pan Sławomir 

Michalak powiedział, że zgodnie z postanowieniami Statutu Powiatu Aleksandrowskiego 

przewodniczący Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej przygotowuje  

i przedstawia radzie sprawozdanie z planu pracy Komisji za poprzedni rok. Wraz z materiałami 

sesyjnymi Radni otrzymali sprawozdanie z planu pracy Komisji za 2022 rok. Poinformował,  

że sprawozdanie to zostało również umieszczone na portalu POSIEDZENIA.PL. 

Przewodniczący Komisji powiedział, że Komisja Mienia również może poszczycić się bardzo 

wysoką frekwencją. Podziękował ponadto Członkom Komisji za czynny udział w pracach 

Komisji. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski o wystąpienie  

i omówienie sprawozdania Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska poprosił 

Przewodniczącego Komisji Pana Konstantego Grzegórskiego.  

 

Przewodniczy Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan Konstanty Grzegórski 

powiedział, że zgodnie z postanowieniami Statutu Powiatu Aleksandrowskiego 

przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska przygotowuje i przedstawia radzie 

sprawozdanie z planu pracy Komisji za poprzedni rok. Wraz z materiałami sesyjnymi Radni 

otrzymali sprawozdanie z planu pracy Komisji za 2022 rok. Poinformował, że sprawozdanie  

to zostało również umieszczone na portalu POSIEDZENIA.PL. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję  

i stwierdził, że Rada Powiatu zapoznała się z przedstawionymi sprawdzaniami Komisji za 2022 

rok.  

 

 

7.   ROZPATRZENIE INFORMACJI O STANIE BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU 

PUBLICZNEGO NA TERENIE POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO ORAZ 

SPRAWOZDANIA Z DZIAŁALNOŚCI KOMENDANTA POWIATOWEGO 

POLICJI W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM ZA ROK 2022. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 7 – rozpatrzenie informacji o stanie bezpieczeństwa i porządku  publicznego na terenie 

Powiatu Aleksandrowskiego oraz sprawozdania z działalności Komendanta Powiatowego 

Policji w Aleksandrowie Kujawskim za rok 2022 i dodał, że na podstawie art. 10 ust. 1 ustawy 

o Policji, Komendanci Policji składają roczne sprawozdania ze swojej działalności, a także 

informacje o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego właściwym wojewodom, 

starostom, wójtom (burmistrzom lub prezydentom miast), a także radom powiatu i radom gmin. 

W związku z powyższym Komendant Powiatowy Policji w Aleksandrowie Kujawskim 

przedstawił informacje o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego oraz sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji  

w Aleksandrowie Kujawskim za rok 2022. Dodał, że informacja ta została przesłana Radnym 

wraz z materiałami sesyjnymi. Przewodniczący poprosił Przewodniczącą Komisji Polityki 

Społecznej Panią Agatę Ceglewską o wystąpienie i przedstawienie opinii Komisji.  

 

Przewodnicząca Komisja Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała,  

że Komisja na swoim posiedzeniu w dniu 23 marca br. zapoznała się z informacją o stanie 
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bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu Aleksandrowskiego oraz  

ze sprawozdaniem z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Aleksandrowie 

Kujawskim za rok 2022. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Powiatu rozpatrzyła informację o stanie bezpieczeństwa  

i porządku publicznego na terenie Powiatu Aleksandrowskiego oraz sprawozdanie  

z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Aleksandrowie Kujawskim za rok 2022. 

 

 

8.   ROZPATRZENIE INFORMACJI POWIATOWEGO LEKARZA WETERYNARII 

W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM O REALIZACJI ZADAŃ INSPEKCJI 

WETERYNARYJNEJ ORAZ STANIE BEZPIECZEŃSTWA SANITARNO-

WETERYNARYJNEGO NA TERENIE POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO  

W ROKU 2022. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 8 – rozpatrzenie informacji Powiatowego Lekarza Weterynarii w Aleksandrowie 

Kujawskim o realizacji zadań Inspekcji Weterynaryjnej oraz stanie bezpieczeństwa sanitarno-

weterynaryjnego na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w roku 2022 i powiedział,  

że na podstawie uchwały w sprawie ustalenia planu pracy Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

na rok 2023, w I kwartale br. roku Rada rozpatruje informację o stanie bezpieczeństwa 

sanitarno-weterynaryjnego na obszarze powiatu. Powiatowy Lekarz Weterynarii sporządził 

informację o realizacji zadań Inspekcji Weterynaryjnej oraz stanie bezpieczeństwa sanitarno-

weterynaryjnego na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w roku 2022 i przekazał ją radzie. 

Przewodniczący poprosił Przewodniczego Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pana 

Konstantego Grzegórskiego o wystąpienie i przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan Konstanty Grzegórski 

powiedział, że Komisja na swoim posiedzeniu w dniu 23 marca br. zapoznała się z informacją 

Powiatowego Lekarza Weterynarii w Aleksandrowie Kujawskim o realizacji zadań Inspekcji 

Weterynaryjnej oraz stanie bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego w roku 2022.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję  

i stwierdził, że Rada Powiatu rozpatrzyła informację Powiatowego Lekarza Weterynarii  

w Aleksandrowie Kujawskim o realizacji zadań Inspekcji Weterynaryjnej oraz stanie 

bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w roku 

2022. 

 

 

9. ROZPATRZENIE INFORMACJI O STANIE BEZROBOCIA ORAZ 

STOSOWANYCH FORMACH PRZECIWDZIAŁANIA BEZROBOCIU ORAZ 

ŁAGODZENIA JEGO SKUTKÓW NA LOKALNYM RYNKU PRACY W 2022 

ROKU. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 9 – rozpatrzenie informacji o stanie bezrobocia oraz stosowanych formach 
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przeciwdziałania bezrobociu oraz łagodzenia jego skutków na lokalnym rynku pracy w 2022 

roku i dodał, że informacja ta została przesłana Radnym wraz z materiałami sesyjnymi. Pan 

Przewodniczący poprosił Przewodniczącą Komisji Polityki Społecznej Panią Agatę Ceglewską 

o wystąpienie i przedstawianie opinii Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisja Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała,  

że Komisja na swoim posiedzeniu w dniu 23 marca br. zapoznała się z informacją o stanie 

bezrobocia oraz stosowanych formach przeciwdziałania bezrobociu oraz łagodzenia jego 

skutków na lokalnym rynku pracy w 2022 roku. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać glos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję.  

Stwierdził, że Rada Powiatu rozpatrzyła informację o stanie bezrobocia oraz stosowanych 

formach przeciwdziałania bezrobociu oraz łagodzenia jego skutków na lokalnym rynku pracy 

w 2022 roku. 

 

 

10. ROZPATRZENIE OCENY STANU BEZPIECZEŃSTWA SANITARNEGO 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO ZA 2022 ROK. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 10 – rozpatrzenie oceny stanu bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Aleksandrowskiego  

za 2022 rok i dodał, że informacja ta została przesłana Radnym wraz z materiałami sesyjnymi. 

Pan Przewodniczący poprosił Przewodniczącą Komisji Polityki Społecznej Panią Agatę 

Ceglewską o wystąpienie i przedstawianie opinii Komisji.  

 

Przewodnicząca Komisja Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała,  

że Komisja na swoim posiedzeniu w dniu 23 marca br. zapoznała się z oceną stanu 

bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Aleksandrowskiego za 2022 rok. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie.  

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski powiedział, że Kierownicy Jednostek, których 

sprawozdania zostały przedstawione wypełniają swe zadania z należytą starannością, 

gwarantując mieszkańcom Powiatu bezpieczeństwo w w/w dziedzinach. Dodał, że Komisje 

oceniły bardzo wysoko prace poszczególnych Jednostek, w związku z czym stwierdził,  

że stanowiska kierownicze objęte zostały przez odpowiednio wykwalifikowaną kadrę. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał czy ktoś jeszcze chciałby 

zabrać głos w tym punkcie. Wobec wyczerpania tematu i braku chętnych do dalszej dyskusji 

zamknął dyskusję. Przewodniczący stwierdził, że Rada Powiatu rozpatrzyła ocenę stanu 

bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Aleksandrowskiego za 2022 rok.  

 

 

11.  ROZPATRZENIE INFORMACJI O STANIE OCHRONY PRZECIWPOŻAROWEJ 

ZA 2022 ROK. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 11 – rozpatrzenie informacji o stanie ochrony przeciwpożarowej za 2022 rok i dodał,  
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że informację tę Radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi. Przewodniczący poprosił 

Przewodniczącą Komisji Polityki Społecznej Panią Agatę Ceglewską o wystąpienie  

i przedstawianie opinii Komisji.  

 

Przewodnicząca Komisja Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała,  

że Komisja na swoim posiedzeniu w dniu 23 marca br. zapoznała się z informacją o stanie 

ochrony przeciwpożarowej za 2022 rok. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję  

i stwierdził, że Rada Powiatu rozpatrzyła informację o stanie ochrony przeciwpożarowej  

za 2022 rok. 

 

 

12.  ROZPATRZENIE SPRAWOZDANIA Z DZIAŁALNOŚCI POWIATOWEGO 

CENTRUM POMOCY RODZINIE W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM  

ZA ROK 2022 ORAZ ZAPOZNANIE SIĘ Z WYKAZEM POTRZEB  

W ZAKRESIE POMOCY SPOŁECZNEJ NA ROK 2023. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 12 – rozpatrzenie sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Aleksandrowie Kujawskim za rok 2022 oraz zapoznanie się z wykazem potrzeb  

w zakresie pomocy społecznej na rok 2023 i dodał, że informację tę Radni otrzymali wraz   

z materiałami sesyjnymi. Przewodniczący poprosił Przewodniczącą Komisji Polityki 

Społecznej Panią Agatę Ceglewską o wystąpienie i przedstawianie opinii Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisja Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała,  

że Komisja na swoim posiedzeniu w dniu 23 marca br. zapoznała się ze sprawozdaniem  

z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim za rok 

2022 oraz zapoznała się z wykazem potrzeb w zakresie pomocy społecznej na rok 2023. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję  

i stwierdził, że Rada Powiatu rozpatrzyła sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim za rok 2022 oraz zapoznała się z wykazem 

potrzeb w zakresie pomocy społecznej na rok 2023. 

 

 

13. ROZPATRZENIE SPRAWOZDANIA Z DZIAŁALNOŚCI SAMODZIELNEGO 

PUBLICZNEGO ZAKŁADU LECZNICZO-OPIEKUŃCZEGO W RACIĄŻKU  

ZA ROK 2022. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 13 – rozpatrzenie sprawozdania z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku za rok 2022 i dodał, że informację tę Radni otrzymali 

wraz z materiałami sesyjnymi. Przewodniczący poprosił Przewodniczącą Komisji Polityki 

Społecznej Panią Agatę Ceglewską o wystąpienie i przedstawianie opinii Komisji.  

 

Przewodnicząca Komisja Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała,  

że Komisja na swoim posiedzeniu w dniu 23 marca br. zapoznała się ze sprawozdaniem  
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z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku  

za rok 2022. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję  

i stwierdził, że Rada Powiatu rozpatrzyła sprawozdanie z działalności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku za rok 2022. 

 

 

14.     ROZPATRZENIE SPRAWOZDANIA Z WYKONANIA PLANU FINANSOWEGO, 

W TYM PLANU INWESTYCYJNEGO ZA 2022 ROK SAMODZIELNEGO 

PUBLICZNEGO ZAKŁADU LECZNICZO-OPIEKUŃCZEGO W RACIĄŻKU. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 14 – rozpatrzenie sprawozdania z wykonania planu finansowego, w tym planu 

inwestycyjnego za 2022 rok Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego  

w Raciążku i dodał, że przedmiotowa uchwała wraz ze sprawozdaniem Zakładu została 

przesłana Radnym wraz z materiałami sesyjnymi na bieżącą sesję. Poprosił Przewodniczącego 

Komisji Finansowo-Budżetowej Pana Macieja Włocha o wystąpienie i przedstawianie opinii. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział,  

że Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem z wykonania planu finansowego, w tym planu 

inwestycyjnego za 2022 rok Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego  

w Raciążku. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać glos w tym punkcie. 

 

Radny Pan Lotfi Mansour powiedział, że Komisja Polityki Społecznej na ostatnim 

posiedzeniu zapoznała się ze sprawozdaniem finansowym Zakładu. Dodał, że Zakład uzyskał 

bardzo dobry wynik finansowy, szczególnie biorąc pod uwagę trudny okres na rynku 

medycznym, co niewątpliwie jest dużą zasługą Pana Dyrektora. Powiedział, że Zakład uzyskał 

dodatni wynik finansowy na kwotę ponad 2 000 000,00 zł. 

 

Radny Pan Maciej Włoch poinformował, że wynik finansowy Zakładu wyniósł kwotę  

w przybliżeniu 4 000 000,00 zł. 

 

Radny Pan Lotfi Mansour powiedział, że w związku z uzyskaniem tak dobrego wyniku 

finansowego poprosił Pana Dyrektora, by rozważył możliwość poprawy bezpieczeństwa 

mieszkańców Zakładu szczególnie tych, których pamięć, ze względu na stan zdrowia bywa 

zawodna.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał czy ktoś jeszcze chciałby 

zabrać głos w dyskusji. Nikt więcej nie zgłosił chęci zabrania głosu w związku z powyższym, 

Przewodniczący zamknął dyskusję i stwierdził, że Rada Powiatu rozpatrzyła sprawozdanie  

z wykonania planu finansowego, w tym planu inwestycyjnego za 2022 rok Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku.  
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15. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA WYNAJEM 

PRZEZ  STOWARZYSZENIE NA RZECZ DZIECI I OSÓB  

Z NIEPEŁNOSPRAWNOŚCIĄ „RADOSNY ZAKĄTEK” LOKALI 

UŻYTKOWYCH POŁOŻONYCH W BUDYNKU BYŁEGO INTERNATU 

ZESPOŁU SZKÓŁ NR 1 CKP W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM  NA OKRES 

POWYŻEJ 3 LAT ORAZ WYRAŻENIE ZGODY NA ODSTĄPIENIE  

OD OBOWIĄZKU PRZETARGOWEGO TRYBU ZAWARCIA UMOWY NAJMU. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 15 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem przez Stowarzyszenie 

na Rzecz Dzieci i Osób z Niepełnosprawnością „Radosny Zakątek” lokali użytkowych 

położonych w budynku byłego internatu Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim  

na okres powyżej 3 lat oraz wyrażenie zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy najmu i poprosił Panią Starostę o wystąpienie i omówienie projektu uchwały. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że w dniu 15 grudnia 2022 roku 

Stowarzyszenie na Rzecz Dzieci i Osób z Niepełnosprawnością „Radosny Zakątek” zwróciło 

się z prośbą o przedłużenie najmu lokali użytkowych znajdujących się przy  

ul. Wyspiańskiego, bez procedury przetargowej, który obecnie obowiązuje do dnia 30 czerwca 

2023 roku, motywując to przygotowywaniem trzyletniego projektu finansowanego ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. Zgodnie z art. 37 ust 4 ustawy 

o gospodarce nieruchomościami zawarcie umowy użytkowania, najmu lub dzierżawy na czas 

oznaczony dłuższy niż 3 lata lub czas nieoznaczony następuje w drodze przetargu, chyba że 

Rada Powiatu wyrazi zgodę na odstąpienie o obowiązku przetargowego zawarcia umowy. 

Mając powyższe na uwadze Pani Starosta wniosła do Wysokiej Rady o podjęcie uchwały  

w wersji przedstawionej.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski o wystąpienie i przedstawienie 

opinii Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej poprosił Przewodniczącego 

Komisji Pana Sławomira Michalaka.  

 

Przewodniczący Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Pan Sławomir 

Michalak powiedział, że Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej 

uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na wynajem przez Stowarzyszenie na Rzecz Dzieci i Osób z Niepełnosprawnością „Radosny 

Zakątek” lokali użytkowych położonych w budynku byłego internatu Zespołu Szkół Nr 1 CKP 

w Aleksandrowie Kujawskim  na okres powyżej 3 lat oraz wyrażenie zgody na odstąpienie  

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata 

Wdowczyk, Maciej Włoch. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr XL/369/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 24 marca 2023 roku  

w sprawie wyrażenia zgody na wynajem przez Stowarzyszenie na Rzecz Dzieci i Osób  

z Niepełnosprawnością „Radosny Zakątek” lokali użytkowych położonych w budynku byłego 

internatu Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim  na okres powyżej 3 lat oraz 

wyrażenie zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

 

 

16. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE UDZIELENIA DOTACJI NA PRACE 

KONSERWATORSKIE, RESTAURATORSKIE LUB ROBOTY BUDOWLANE 

PRZY ZABYTKACH WPISANYCH DO REJESTRU ZABYTKÓW, 

POŁOŻONYCH NA OBSZARZE POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 16 – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, 

położonych na obszarze Powiatu Aleksandrowskiego i poprosił Panią Starostę o wystąpienie  

i omówienie projektu uchwały. 

 
Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że dotowanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych prowadzonych w obiektach 

wpisanych do rejestru zabytków, przyczynia się do zachowania historycznych elementów 

kulturowego krajobrazu Powiatu Aleksandrowskiego. Dodała, że dotacje z budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego mają umożliwić właścicielom i użytkownikom zabytków uzyskanie 

pomocy w utrzymaniu zabytkowych obiektów w należytym stanie technicznym. Wobec 

powyższego, Pani Starosta wniosła do Wysokiej Rady o podjęcie uchwały w wersji 

przedstawionej.  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski o wystąpienie i przedstawienie 

opinii Komisji Finansowo-Budżetowej poprosił Przewodniczącego Komisji Pana Macieja 

Włocha.  

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział, że Komisja 

pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski o wystąpienie i przedstawienie 

opinii Komisji Polityki Społecznej poprosił Przewodniczącą Komisji Panią Agatę Ceglewską.  

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała,  

że Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w spawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków, położonych na obszarze Powiatu Aleksandrowskiego. 
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Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata 

Wdowczyk, Maciej Włoch. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr XL/370/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 24 marca 2023 roku  

w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, położonych na obszarze Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

 

 

17. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE OKREŚLENIA ZADAŃ Z ZAKRESU 

REHABILITACJI ZAWODOWEJ I SPOŁECZNEJ OSÓB 

NIEPEŁNOSPRAWNYCH, NA REALIZACJE KTÓRYCH PRZEZNACZA SIĘ 

ŚRODKI PAŃSTWOWEGO FUNDUSZU REHABILITACJI OSÓB 

NIEPEŁNOSPRAWNYCH W 2023 ROKU. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski wznowił obrady i rozpoczął 

procedowanie punktu 17 – podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań  

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizacje których 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2023 

roku i poprosił Panią Starostę o wystąpienie i omówienie projektu uchwały.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że zgodnie z art. 35a ust.  

3 ustawy o rehabilitacji zawodowej  i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych, 

Rada Powiatu Aleksandrowskiego w formie uchwały określa zadania, na które przeznacza się 

środki finansowe przyznane z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

Łącznie Powiat Aleksandrowski na 2023 rok otrzymał środki finansowe w kwocie 3.591.147,00 

zł, w tym: kwota 2.354.160,00 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie działalności dwóch 

warsztatów terapii zajęciowej oraz kwota 1.236.987,00 zł na realizację pozostałych zadań  

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej. Ze względu na to że, środki finansowe  

z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych są niewystarczające, Powiat 

Aleksandrowski nie jest w stanie realizować wszystkich zadań z zakresu rehabilitacji 

społecznej i zawodowej. W związku z powyższym, Pani Starosta wniosła do Wysokiej Rady  

o przyjęcie zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej do realizacji w 2023 roku,  

na które przeznacza się środki finansowe Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych określonych w niniejszej uchwale.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił o wystąpienie  

i przedstawianie opinii Komisji Polityki Społecznej Przewodniczącą Komisji Panią Agatę 

Ceglewską.  

 

Przewodnicząca Komisja Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała,  

że Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  
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Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił o wystąpienie  

i przedstawianie opinii Komisji Finansowo-Budżetowej Przewodniczącego Komisji Pana 

Macieja Włocha.  

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział,  

że Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję  

i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizacje których przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2023 roku. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Konstanty Grzegórski, Magdalena Kiciak Kucharska, 

Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, 

Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Radna Pani Mariola Banaszkiewicz oraz Radna Pani Renata Golec nie oddały głosu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr XL/371/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 24 marca 2023 roku  

w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, na realizacje których przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2023 roku. 

 

 

18. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE POWIERZENIA GMINIE MIEJSKIEJ 

NIESZAWA PROWADZENIA ZADANIA PUBLICZNEGO, POLEGAJĄCEGO NA 

UTRZYMANIU PRZEPRAWY PROMOWEJ PRZEZ RZEKĘ WISŁĘ W CIĄGU 

DROGI POWIATOWEJ NR 2049C NIESZAWA-BRZEŹNO W MIEJSCOWOŚCI 

NIESZAWA. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 18 – podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Nieszawa prowadzenia 

zadania publicznego, polegającego na utrzymaniu przeprawy promowej przez rzekę Wisłę  

w ciągu drogi powiatowej nr 2049C Nieszawa-Brzeźno w miejscowości Nieszawa i poprosił 

Panią Starostę o wystąpienie i omówienie projektu uchwały.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że w projekcie uchwały 

proponuje się powierzenie Gminie Miejskiej Nieszawa prowadzenie zadania w zakresie 

utrzymania przeprawy promowej przez rzekę Wisłę w mieście Nieszawa w ciągu drogi 

powiatowej nr 2049C Nieszawa - Brzeżno na lata 2023-2024. W budżecie Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2023 zabezpieczona jest kwota 100.000,00 zł z przeznaczeniem  

na udzielenie dotacji na utrzymanie przeprawy promowej. Pani Starosta poinformowała, że być 

może konieczne będzie zwiększenie dotacji na przeprawę promową w najbliższych tygodniach. 
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Wzrost przedmiotowej dotacji związany będzie się z potencjalnym nabyciem kolejnego 

kapitana. Dodała, że Rada Powiatu przedmiotową uchwałą wyraża wolę przekazania zadania 

pozostającego w zakresie właściwości Powiatu Gminie Miejskiej Nieszawa, która jest 

właścicielem jednostki promowej. Uchwała normuje ogólne podstawy do zawarcia 

szczegółowego porozumienia pomiędzy Powiatem Aleksandrowskim i Gminą Miejską 

Nieszawa odnośnie ustalenia warunków i zasad organizacji i wykonania przeprawy promowej 

przez rzekę Wisłę w mieście Nieszawa, w ciągu drogi powiatowej Nr 2049C Nieszawa - 

Brzeżno. W związku z powyższym, Pani Starosta wniosła do Wysokiej Rady, o powierzenie 

Gminie Miejskiej Nieszawa prowadzenia zadania publicznego, polegającego na utrzymaniu 

przeprawy promowej i podjęcie uchwały w wersji przedstawionej. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił o wystąpienie  

i przedstawianie opinii Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Przewodniczącego 

Komisji Pana Sławomira Michalaka.  

 

Przewodniczący Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Pan Sławomir 

Michalak  powiedział, że Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej 

uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać glos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję  

i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Nieszawa 

prowadzenia zadania publicznego, polegającego na utrzymaniu przeprawy promowej przez 

rzekę Wisłę w ciągu drogi powiatowej nr 2049C Nieszawa-Brzeźno w miejscowości Nieszawa. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata 

Wdowczyk, Maciej Włoch. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr XL/372/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 24 marca 2023 roku  

w sprawie w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Nieszawa prowadzenia zadania 

publicznego, polegającego na utrzymaniu przeprawy promowej przez rzekę Wisłę w ciągu drogi 

powiatowej nr 2049C Nieszawa-Brzeźno w miejscowości Nieszawa. 

 

 

19. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYJĘCIA POWIATOWEGO 

PROGRAMU DZIAŁAŃ NA RZECZ OSÓB NIEPEŁNOSPRAWNYCH  

NA LATA 2023-2030. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 19 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Działań na rzecz 

Osób Niepełnosprawnych na lata 2023-2030 i poprosił Panią Starostę o wystąpienie  

i omówienie projektu uchwały. 
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Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że Powiatowy Program Działań 

na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2023 – 2030 ma ułatwić prowadzenie aktywnej 

polityki społecznej wobec osób niepełnosprawnych, wspierać i umacniać ich prawa, 

eliminować wszelkie przejawy dyskryminacji oraz przyczynić się do stworzenia osobom 

niepełnosprawnym warunków umożliwiających godne i możliwie pełne uczestnictwo w życiu 

społecznym i zawodowym. Skuteczną realizację tego celu mają zapewnić planowane, 

konkretne działania na rzecz integracji społecznej, aktywizacji zawodowej oraz przestrzegania 

praw osób niepełnosprawnych. Program stanowi kontynuację kierunków, jakie zostały 

wytyczone w „Powiatowym Programie Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 

2017-2022”. W związku z powyższym, Pani Starosta wniosła do Wysokiej Rady o podjęcie 

uchwały w wersji przedstawionej. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił o wystąpienie  

i przedstawianie opinii Komisji Polityki Społecznej Przewodniczącą Komisji Panią Agatę 

Ceglewską.  

 

Przewodnicząca Komisja Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała,  

że Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać glos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję  

i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Działań 

na rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2023-2030. 
 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata 

Wdowczyk, Maciej Włoch. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr XL/373/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 24 marca 2023 roku  

w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Działań na rzecz Osób Niepełnosprawnych  

na lata 2023-2030. 
 

 

20. PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ NR XXVIII/357/2022 RADY 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO Z DNIA 19 GRUDNIA 2022 R.  

W SPRAWIE UCHWALENIA BUDŻETU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO  

NA ROK 2023. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 20 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/357/2022 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego  na rok 2023 i poprosił Panią Starostę o wystąpienie i omówienie projektu 

uchwały. 
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Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że dochody ogółem zwiększenie 

o kwotę 2.975.776,33 zł, w tym: zwiększenie o kwotę 2.630.000,00 zł z tytułu przyznania 

środków w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg  z przeznaczeniem na realizację 

zadań: poprawa infrastruktury drogowej dróg powiatowych na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego z podziałem na 2 zadania, to jest: drogi powiatowej Ulica Granicznej  

w Aleksandrowie Kujawskim oraz drogi powiatowej nr 2608C Konradowo – Siniarzewo. 

Zmniejszenie o kwotę 69.208,00 zł środków części oświatowej subwencji ogólnej. Zwiększenie 

o kwotę 90.000,00 zł planowanych do uzyskania dochodów z tytułu odsetek od rachunków 

bankowych Powiatu. Zmniejszenie o kwotę 106.648,00 zł środków części równoważącej 

subwencji ogólnej. Zwiększenie o kwotę 34.400,00 zł z przeznaczeniem na bieżącą działalność 

domów pomocy społecznej na terenie Powiatu. Zwiększenie o kwotę 165.000,00 zł z tytułu 

odpłatności za pobyt w DPS Zakrzewo. Zwiększenie o kwotę 7.200,00 zł na wypłatę 

otrzymanych środków z Urzędu Marszałkowskiego z przeznaczeniem na stypendia dla uczniów 

Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim oraz LO w Ciechocinku. Zwiększenie 

o kwotę 6.829,00 zł na finansowanie pobytu dzieci obywateli Ukrainy umieszczonych  

w systemie pieczy zastępczej, zadanie realizowane na podstawie Ustawy z dnia 12 marca 2022 

r. o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 

państwa. Poinformowała, że po stronie wydatkowej  ogółem zwiększenie o kwotę 7.937.074,33 

zł, w tym: zabezpieczono środki w kwocie 94.200,00 zł w planach finansowych jednostek 

oświatowych na dokształcanie nauczycieli; dokonano zwiększenia środków o kwotę 

186.310,00 zł w planie finansowym Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie z przeznaczeniem 

na bieżącą działalność oraz wzrost wynagrodzeń; dokonano zwiększenia dotacji na 2023 r. dla 

Domu Pomocy Społecznej w Grabiu  o kwotę  27.742,00 zł; w związku ze zmianą 

harmonogramu realizacji grantu w ramach projektu „Cyfrowy Powiat” dokonano zwiększenia 

środków o kwotę 24.084,00 zł; dokonano zwiększenia środków o kwotę 50.000,00 zł  

z przeznaczeniem na spłatę odsetek od zaciągniętych kredytów; dokonano zwiększenia 

środków o kwotę 60.970,00 zł w planie finansowym PUP w Aleksandrowie Kujawskim  

z przeznaczeniem na wzrost wynagrodzeń; dokonano zmniejszenia środków o kwotę 32.000,00 

zł z przeznaczeniem na „Opracowanie dokumentacji projektowej na wykonanie instalacji 

fotowoltaicznych dla jednostek organizacyjnych Powiatu Aleksandrowskiego. Dodała,  

że w związku z otrzymaniem dofinansowania w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 

wprowadzono do budżetu nowe zadania takie jak: poprawa infrastruktury drogowej dróg 

powiatowych na terenie Powiatu Aleksandrowskiego z podziałem na 2 zadania, to jest: drogi 

powiatowej Ulica Graniczna w Aleksandrowie Kujawskim (całkowity koszt zadania wyniesie 

kwotę  1.460.000,00 zł, z tego RFRD kwota - 730.000,00 zł) oraz drogi powiatowej nr 2608C 

Konradowo – Siniarzewo (całkowity koszt zadania to kwota 3.800.000,00 zł, z tego RFRD - 

1.900.000,00 zł). Zabezpieczono również środki w wysokości 119.925,00 zł z przeznaczeniem 

na zadanie „Opracowanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej dla zadania pn.: 

Przebudowa drogi powiatowej nr 2633C Ulica Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim na 

odcinku od km 0+000 do km 0+360 wraz z budową skrzyżowania typu okrężnego w obrębie 

skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, Słowackiego, Narutowicza oraz od km 0+840 do km 

1+397”. Poinformowała, że na podstawie informacji z otwarcia ofert z prowadzonego 

postępowania przetargowego koniecznym jest zwiększenie środków o kwotę 2.007.541,00 zł  

z przeznaczeniem na zadanie „Przebudowa drogi powiatowej nr 2607C Ośno – Zazdromin  

na odcinku 2,880 km. Całkowity koszt tego zadania wyniesie kwotę 7.270.699,00 zł, z tego 

dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład: Program inwestycji strategicznych  

w kwocie 5.000.000,00 zł. Pozostałych zmian dokonano poprzez uwzględnienie wniosków 

kierowników i dyrektorów jednostek organizacyjnych Powiatu związanych z przesunięciami  

w planach finansowych umożliwiając w ten sposób bieżące funkcjonowanie jednostek. Pani 

starosta wniosła do Wysokiej Rady o podjęcie uchwały w wersji przedstawionej.  
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Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił o wystąpienie  

i przedstawienie opinii Komisji Finansowo-Budżetowej Przewodniczącego Komisji Pana 

Macieja Włocha.  

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział, że Komisja 

pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję  

i poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę zmieniającej uchwałę  

Nr XXXVIII/357/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego  na rok 2023. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata 

Wdowczyk, Maciej Włoch. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr XL/374/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 24 marca 2023 roku  

zmieniająca uchwałę Nr XXXVIII/357/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego  na rok 2023. 

 

 

21. PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ NR XXXVIII/358/2022 

RADY POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO Z DNIA 19 GRUDNIA 2022 R.  

W SPRAWIE UCHWALENIA WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO NA LATA 2023-2029.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 21 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/358/2022 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2023-2029 i poprosił Panią Starostę  

o wystąpienie i omówienie projektu uchwały. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że w związku ze zmianą  

uchwały budżetowej konieczne jest wprowadzenie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2023-2029, dostosowując ją do wielkości wynikających  

z dokonanych zmian w budżecie. Pani Starosta wniosła do Wysokiej Rady o podjęcie uchwały 

w wersji przedstawionej. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski o wystąpienie i przedstawienie 

opinii Komisji Finansowo-Budżetowej poprosił Przewodniczącego Komsiji Pana Macieja 

Włocha. 
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Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział,  

że Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec  braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję  

i poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/358/2022 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2023-2029. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata 

Wdowczyk, Maciej Włoch. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XL/375/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 24 marca 2023 roku 

zmieniająca uchwałę Nr XXXVIII/358/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2023-2029. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził przerwę w obradach.  

 

Przerwa od godziny 1233 do godziny 1243. 

 

 

22. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ROZPATRZENIA SKARGI ZŁOŻONEJ 

PRZEZ PANIĄ M. F. NA DZIAŁALNOŚĆ DYREKTORA POWIATOWEGO 

URZĘDU PRACY W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 22 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi złożonej przez Panią M. F.  

na działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim  

i powiedział, że  w dniu 2 stycznia 2023 roku do Starosty Aleksandrowskiego wpłynęła skarga 

Pani M. F. na działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim. 

Skarga dotyczyła odmownego rozpatrzenia wniosku o sfinansowanie studiów podyplomowych. 

Starosta Aleksandrowski przekazała skargę, zgodnie z właściwością, Radzie Powiatu 

Aleksandrowskiego. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, na posiedzeniu w dniu 25 stycznia 

br. zapoznała się z przedmiotową skargą, wysłuchała Skarżącej oraz zapoznała się z pisemnymi 

oraz ustnymi wyjaśnieniami Dyrektora Urzędu i zarekomendowała Radzie Powiatu uznanie 

skargi za bezzasadną. Pan Przewodniczący poprosił Wiceprzewodniczącą Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Panią Renatę Golec o wystąpienie i przedstawienie uchwały Komisji.  
 

Wiceprzewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Renata Golec powiedziała, 

że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji stwierdziła, iż skarga pani M. F. na działalność 

Dyrektora  Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim nie zasługuje  
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na uwzględnienie. W dniu 2 stycznia 2023 roku do Starosty Aleksandrowskiego wpłynęła 

skarga pani M. F., na działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie 

Kujawskim. Skarga dotyczyła odmownego rozpatrzenia wniosku o sfinansowanie studiów 

podyplomowych. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, w przedmiotowej sprawie, obradowała 

na posiedzeniu w dniu 25 stycznia 2023 roku. Komisja zapoznała się z wnioskiem Skarżącej 

wraz z załącznikami oraz odpowiedzią PUP w sprawie rozpatrzenia wniosku. Z wyjaśnień 

złożonych przez Dyrektora oraz Kierownika Działu Organizacyjno-Administracyjnego 

Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim wynika, iż odmowa dofinansowania 

spowodowana była niespełnieniem przez Wnioskodawczynię – Skarżącą warunku 

polegającego na poinformowaniu Urzędu o podjęciu zatrudnienia. W świetle zgromadzonych 

materiałów oraz złożonych wyjaśnień Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała, że skarga na 

działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim nie zasługuje  

na uwzględnienie i podjęcie takiego rozstrzygnięcia rekomenduje Radzie Powiatu 

Aleksandrowskiego. Mając powyższe na uwadze należy uznać, że przedmiotowa skarga  

w świetle treści art. 227 Kpa nie zasługuje na uwzględnienie. W świetle zgromadzonych 

materiałów oraz złożonych wyjaśnień Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała, że skarga na 

działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim nie zasługuje 

na uwzględnienie.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję  

i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi złożonej przez Panią 

M. F. na działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Joanna Moneta, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: Sławomir Michalak. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że przy 13 głosach 

ZA i 1 głosie WSZTRZYMUJACYM SIĘ Rada Powiatu podjęła uchwałę.  

 

Uchwała Nr XL/376/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 24 marca 2023 roku  

w sprawie rozpatrzenia skargi złożonej przez Panią M. F. na działalność Dyrektora 

Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

 

23.  PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ROZPATRZENIA SKARGI ZŁOŻONEJ 

PRZEZ PANIĄ R. M. NA DZIAŁALNOŚĆ DYREKTORA POWIATOWEGO 

URZĘDU PRACY W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 23 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi złożonej przez Panią R. M.  

na działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim  

i powiedział, że w dniu 2 stycznia 2023 roku do Starosty Aleksandrowskiego wpłynęła skarga 

Pani R. M. na działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim. 

Skarga dotyczyła pozbawienia Skarżącej, będącej pracownikiem Powiatowego Urzędu Pracy  

w Aleksandrowie Kujawskim, części nagrody za wykonywaną pracę w związku  
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z przedstawieniem skierowania na rehabilitację leczniczą przez Zakładu Ubezpieczeń 

Społecznych. Starosta Aleksandrowski przekazała skargę, zgodnie z właściwością, Radzie 

Powiatu Aleksandrowskiego. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, na posiedzeniu w dniu  

25 stycznia br. zapoznała się z przedmiotową skargą, wysłuchała Skarżącej oraz zapoznała się 

z pisemnymi oraz ustnymi wyjaśnieniami Dyrektora Urzędu i zarekomendowała Radzie 

Powiatu uznanie skargi za zasadną. Pan Przewodniczący poprosił Wiceprzewodniczącą 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Panią Renatę Golec o wystąpienie i przedstawienie uchwały 

Komisji.  
 

Wiceprzewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Renata Golec powiedziała, 

że na podstawie § 47 pkt 5 uchwały Nr V/91/2019 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

28 czerwca 2019 roku w sprawie ustanowienia Statutu Powiatu Aleksandrowskiego (Dz. Urz. 

Województwa Kujawsko-Pomorskiego z 2019 roku, poz. 4003), Komisja Skarg, Wniosków  

i Petycji stwierdziła, iż skarga pani R. M. na działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy 

w Aleksandrowie Kujawskim zasługuje na uwzględnienie. W dniu 2 stycznia 2023 roku  

do Starosty Aleksandrowskiego wpłynęła skarga pani R. M., na działalność Dyrektora 

Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim. Skarga dotyczyła pozbawienia 

Skarżącej, będącej pracownikiem Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim, 

części nagrody za wykonywaną pracę w związku ze skierowaniem na rehabilitację leczniczą 

przez Zakład Ubezpieczeń Społecznych. Starosta Aleksandrowski przekazała skargę, zgodnie 

z właściwością, Radzie Powiatu Aleksandrowskiego. Przewodniczący Rady skierował skargę 

do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji celem zbadania sprawy oraz przygotowania projektu 

uchwały rady powiatu. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu w dniu 25 stycznia 

2023 roku zapoznała się z treścią skargi, stanowiskiem Skarżącej oraz pisemnymi i ustnymi 

wyjaśnieniami złożonymi przez Dyrektora oraz Kierownika Działu Organizacyjno-

Administracyjnego Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim. Zważywszy na 

wyżej przedstawione ustalenia Komisja stwierdziła, że ówczesna Dyrektor PUP pozbawiła 

Skarżącą części nagrody wbrew obowiązującemu Regulaminowi wynagradzania pracowników 

samorządowych zatrudnionych w PUP w Aleksandrowie Kujawskim,  który w § 10 ust. 1 

stanowi, iż pracownikowi może być przyznana nagroda za szczególne osiągnięcia w pracy 

zawodowej i zaangażowanie w realizacji obowiązków służbowych. Komisja ustaliła,  

że w piśmie informującym Skarżącą o przyznanej nagrodzie napisano, że nagrodę przyznano 

za aktywność oraz duże zaangażowanie w wypełnianiu obowiązków służbowych związanych 

z osiąganiem wyników, w szczególności za terminową realizację powierzonych zadań. Komisja 

stwierdziła tym samym, że sporną nagrodę przyznano za wypełnianie obowiązków przez 

pracownika w czasie przed przyznaniem nagrody natomiast nie mogła odnosić się ona do czasu 

przyszłego. W świetle zgromadzonych materiałów oraz złożonych wyjaśnień Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji uznała, że skarga na działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy  

w Aleksandrowie Kujawskim zasługuje na uwzględnienie i podjęcie takiego rozstrzygnięcia 

rekomenduje Radzie Powiatu Aleksandrowskiego. Komisja stwierdziła, że przyznanie 50% 

nagrody należnej Skarżącej za pracę w 2022 roku innemu pracownikowi za przyszłą  

i niewykonaną jeszcze pracę w 2023 roku było nieuzasadnione.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję  

i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi złożonej przez Panią 

R. M. na działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Agata Ceglewska, Konstanty Grzegórski, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 
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Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata 

Wdowczyk, Maciej Włoch. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: Mariola Banaszkiewicz, Jerzy Draheim, Renata Golec, Magdalena 

Kiciak Kucharska. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że przy 10 głosach 

ZA i 4 głosach WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ Rada Powiatu podjęła uchwałę.  

 

Uchwała Nr XL/377/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 24 marca 2023 roku  

w sprawie rozpatrzenia skargi złożonej przez Panią R. M. na działalność Dyrektora 

Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

 

24. PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ NR I/23/2018 RADY   

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO Z DNIA 19 LISTOPADA 2018 ROKU  

W SPRAWIE USTALENIA SKŁADU OSOBOWEGO KOMISJI ROLNICTWA  

I OCHRONY ŚRODOWISKA. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 24 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr I/23/2018 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 19 listopada 2018 roku w sprawie ustalenia składu osobowego 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska i powiedział, że w dniu 14 lutego 2023 roku  

do Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego wpłynęła rezygnacja Radnego Pana 

Adama Potaczka z członkostwa w Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego. Uchwała Rady Powiatu w sprawie powołania komisji stałych i ustalenia 

przedmiotu ich działania określa, iż w skład komisji stałych Rady wchodzi 6 radnych.  

W związku z powyższym, zachodzi konieczność przeprowadzenia wyborów uzupełniających  

w celu uzupełnienia składu przedmiotowej Komisji. Przewodniczący zarządził dyskusję  

i poprosił o zgłaszanie kandydatów na członka Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

Radny Pan Sławomir Michalak zgłosił kandydaturę Wicestarosty Pana Andrzeja Łozickiego 

na członka Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał czy Pan Wicestarosta 

wyraża zgodę na kandydowanie do składu w/w Komisji. 

 

Wicestarosta Aleksandrowski Pan Andrzej Łozicki powiedział, że wyraża zgodę.  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał czy ktoś jeszcze chciałby 

zabrać głos w tym punkcie bądź zgłosić kandydaturę. Nikt więcej nie zgłosił chęci zabrania 

głosu ani zgłoszenia kandydatury, w związku z czym Pan Przewodniczący zamknął listę 

kandydatur. Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę Nr I/23/2018 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 listopada 2018 roku  

w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska,  
  

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata 

Wdowczyk, Maciej Włoch. 
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PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr XL/378/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 24 marca 2023 roku 

zmieniająca uchwałę Nr I/23/2018 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 listopada 2018 

roku w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

 

25. OŚWIADCZENIA I INFORMACJE. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 25 – oświadczenia i informacje i powiedział, że art. 65 ust. 13 ustawy o zmianie ustawy 

o szczególnych rozwiązaniach zwianych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 

COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz 

niektórych innych ustaw  oraz art. 14 ust. 19 ustawy o pomocy obywatelom Ukrainy w związku 

z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa nakłada na Zarząd Powiatu obowiązek 

przedłożenia, po zakończeniu roku budżetowego, organowi stanowiącemu, informację  

o wykonaniu planu finansowego rachunków, o których mowa w wyżej wymienionych 

przepisach. W związku z tym, wraz z materiałami sesyjnymi Radni otrzymali informację, 

przygotowaną przez Zarząd Powiatu w przedmiotowym zakresie wraz z materiałami sesyjnymi 

oraz w dniu 13 stycznia, za pośrednictwem poczty elektronicznej. Spytał czy ktoś chciałby 

zabrać głos w tym temacie. Nikt nie zgłosił chęci zabrania głosu w związku z powyższym 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Powiatu zapoznała się z przedstawioną informacją. 

Przewodniczący powiedział, że zgodnie z art. 38b ust. 3 ustawy o samorządzie powiatowym, 

starosta składa radzie powiatu sprawozdanie z działalności komisji bezpieczeństwa i porządku 

publicznego za poprzedni rok. W związku z powyższym, Starosta Aleksandrowski przedłożyła 

Radzie Powiatu Aleksandrowskiego sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku za 2022 rok. Radni Informację tę otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi oraz 

wcześniej w dniu 25 stycznia br. Spytał czy ktoś chciałby zabrać głos w tym temacie. Nikt nie 

zgłosił chęci zabrania głosu, w związku z powyższym Przewodniczący stwierdził, że Rada 

Powiatu zapoznała się z przedstawioną informacją. Pan Przewodniczący dodał, że do Rady 

Powiatu wpłynęło również pismo Kujawsko-Pomorskiego Wojewódzkiego Konserwatora 

Zabytków zawierające wykaz udzielonych w 2022 roku dotacjach na zadania konserwatorskie 

realizowane w obiektach wpisanych do rejestru zabytków położonych na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego. Radni otrzymali przedmiotowe pismo wraz z materiałami sesyjnymi. 

Spytał czy ktoś chciałby zabrać głos w tym temacie. Nikt nie zgłosił chęci zabrania głosu,  

w związku z powyższym Przewodniczący stwierdził, że Rada Powiatu zapoznała się  

z przesłanym przez Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków wykazem. Przewodniczący 

powiedział, że na podstawie ustawy Karta Nauczyciela w terminie do dnia 10 lutego roku 

kalendarzowego następującego po roku, który podlegał analizie, organ prowadzący szkołę 

będący jednostką samorządu terytorialnego sporządza sprawozdanie z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli początkujących, mianowanych i dyplomowanych w szkołach  

i placówkach prowadzonych przez tę jednostkę samorządu terytorialnego, z uwzględnieniem 

wysokości kwoty różnicy, o której mowa w ust. 2, o ile wystąpiła. Następnie organ prowadzący 

szkołę będący jednostką samorządu terytorialnego przedkłada sprawozdanie, o którym mowa 

powyżej, w terminie 7 dni od jego sporządzenia, regionalnej izbie obrachunkowej, a także 

organowi stanowiącemu tej jednostki samorządu terytorialnego, dyrektorom szkół 
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prowadzonych przez tę jednostkę oraz związkom zawodowym zrzeszającym nauczycieli. 

Poinformował, że Zarząd Powiatu Aleksandrowskiego w dniu 19 stycznia br. podjął uchwałę 

Nr 487/2023 w sprawie sporządzenia sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli początkujących, mianowanych i dyplomowanych w szkołach prowadzonych przez 

Powiat Aleksandrowski w 2022 roku i przekazał ją Radzie Powiatu. Radni otrzymali  

tę Informację za pośrednictwem poczty elektronicznej, w dniu 27 stycznia br. oraz wraz  

z materiałami sesyjnymi na sesję. Spytał czy ktoś chciałby zabrać głos w tym temacie. Nikt nie 

zgłosił chęci zabrania głosu, w związku z powyższym Przewodniczący stwierdził, że Rada 

Powiatu zapoznała się ze sprawozdaniem przedstawionym przez Zarząd Powiatu. Zgodnie  

z postanowieniami Statutu Powiatu Przewodniczący poprosił Panią Renatę Golec - 

Wiceprzewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o zabranie głosu i przedstawienie 

sprawozdania z prac Komisji w okresie międzysesyjnym. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Renata Golec powiedziała, 

że okresie miedzy XXXVIII a XL sesją Rady Powiatu, Komisji Skarg odbyła jedno posiedzenie 

w dniu 25 stycznia br. Komisja zajmowała się rozpatrywaniem dwóch skarg wniesionych do 

Rady Powiatu oraz przygotowała projekty uchwał Rady Powiatu w przedmiotowych sprawach. 

Obie skargi znalazły się w porządku obrad dzisiejszej sesji.  

 
Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przypomniał Państwu Radnym, 

że do końca kwietnia należy złożyć oświadczenie majątkowe za rok poprzedni. Oświadczenie 

składane jest w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach wraz z dwoma kopia zeznania 

rocznego PIT. Spytał czy ktoś chciałby zabrać głos i złożyć oświadczenie czy też przekazać 

informację. 

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski powiedział, że podczas ostatniego posiedzenia Komisji 

Mienia Powiatu dokonano objazdu dróg powiatowych. W ostatnim okresie na terenie Powiatu 

przeprowadzono wiele inwestycji drogowych w  celu polepszenia warunków bezpieczeństwa 

na drogach. Dodał, że zastanawiające jest to, czemu można wyciąć tak wiele drzew w celu 

poszerzenia pasa drogowego czy ścieżki rowerowej/chodnika, a nie wycięto drzewa  

w miejscowości Plebanka, które od dawna ma nadany numer. Powiedział, że przedmiotowe 

drzewo jest suche i zagraża bezpieczeństwu w związku z  czym konieczne jest jego usuniecie.  

 

Radny Pan Lotfi Mansour poinformował, że w swojej wcześniejszej wypowiedzi przedstawił 

bardzo poważny problem dotyczący bezpieczeństwa dzieci. Dodał, że ma nadzieję, iż Zarząd 

Powiatu będzie kierował się logiką, rozsądkiem i troską o zdrowie małych pacjentów oraz 

będzie miał na względzie zapewnienie bezpieczeństwa w jednostkach oświatowych.  

 
Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał czy ktoś chciałby złożyć 

oświadczenie bądź informację. Nikt więcej nie zgłosił chęci złożenia oświadczenia lub 

informacji, w związku z powyższym Pan Przewodniczący przeszedł do procedowania 

kolejnego punktu.  

 

 

26.  ZAMKNIĘCIE OBRAD XL SESJI RADY POWIATU. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski podziękował Radnym oraz 

wszystkim Gościom  za udział w obradach i wobec wyczerpania porządku obrad zamknął  

XL sesję Rady Powiatu Aleksandrowskiego. Pan Przewodniczący złożył życzenia z okazji 

zbilżających się Świąt Wielkiej Nocy. 
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Zamknięcie obrad XL sesji nastąpiło o godzinie 1305. 

 

ZAŁĄCZNIKI: 

 

1. Zawiadomienie o zwołaniu XL sesji Rady Powiatu z dnia 17 marca 2023 roku. 

2. Porządek obrad XL sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

3. Wniosek Zarządu Powiatu z dnia 17 marca 2023 roku o wprowadzenie do porządku obrad 

XL sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego projektów następujących uchwał: projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem przez Stowarzyszenie na Rzecz Dzieci 

i Osób z Niepełnosprawnością „Radosny Zakątek” lokali użytkowych położonych  

w budynku byłego internatu Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim   

na okres powyżej 3 lat oraz wyrażenie zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy najmu, projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych  

do rejestru zabytków, położonych na obszarze Powiatu Aleksandrowskiego, projekt 

uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, na realizacje których przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2023 roku, projekt uchwały w sprawie 

powierzenia Gminie Miejskiej Nieszawa prowadzenia zadania publicznego, 

polegającego na utrzymaniu przeprawy promowej przez rzekę Wisłę w ciągu drogi 

powiatowej nr 2049C Nieszawa-Brzeźno w miejscowości Nieszawa, projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Działań na rzecz Osób Niepełnosprawnych 

na lata 2023-2030, projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/357/2022 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2023, projekt uchwały zmieniającej uchwałę  

Nr XXXVIII/358/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r.  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego  

na lata 2023-2029. 

4. Pismo Zarządu Powiatu z dnia 17 marca 2023 roku  przekazujące informację o wykonaniu 

Planu finansowego środków z Funduszu Pomocy dla obywateli Ukrainy w związku  

z konfliktem zbrojnym na 2022 r. oraz Planu finansowego środków z Funduszu 

Przeciwdziałania COVID-19 na 2022 r.  

5. Informacja Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 12 stycznia 2023 r. o wykonaniu: 

Planu finansowego środków z Funduszu Pomocy dla obywateli Ukrainy w związku  

z konfliktem zbrojnym na 2022 r. oraz Planu finansowego środków z Funduszu 

Przeciwdziałania COVID-19 na 2022 r. 

6. Pismo Zarządu Powiatu z dnia 17 marca 2023 roku  przekazujące uchwałę nr 487/2023  

z dnia 19 stycznia 2023 r. w sprawie sporządzenia sprawozdania z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli początkujących, mianowanych i dyplomowanych w szkołach 

prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski w 2022 roku. 

7. Uchwała NR 487/2023 Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 stycznia 2023 r. 

w sprawie sporządzenia sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 

początkujących, mianowanych i dyplomowanych w szkołach prowadzonych przez 

Powiat Aleksandrowski w 2022 roku. 

8. Email z dnia 27 stycznia 2023 roku w sprawie przekazania sprawozdania z wysokości 

średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, mianowanych i dyplomowanych  

w szkołach prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski w 2022 roku. 

9. Email z dnia 17 marca 2023 roku w sprawie zamieszczenia w siedzibie urzędu 

miasta/gminy na terenie Powiatu Aleksandrowskiego Zawiadomienia Przewodniczącego 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie zwołania XL sesji Rady Powiatu.  
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10. Email z dnia 17 marca 2023 roku w sprawie zwołania XL sesji Rady Powiatu skierowany 

do kierowników jednostek organizacyjnych powiatu, służb, inspekcji i straży.  

11. Email z dnia 17 marca 2023 roku w sprawie przekazania Zawiadomienia o zwołaniu  

XL  sesji Rady Powiatu skierowany do Radnych Powiatu Aleksandrowskiego.  

12. Email z dnia 17 marca 2023 roku w sprawie zwołania XL sesji Rady Powiatu skierowany 

do Redaktora Naczelnego Wydawnictwa Kujawy Pana Sławomira Białowąsa. 

13. Lista obecności Radnych na XL sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

14. Lista obecności gości na XL sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

15. Potwierdzenie odbioru materiałów na XL sesję Rady Powiatu. 

16. Email z dnia 23 marca 2023 roku w sprawie przekazania uzupełnienia sprawozdania  

z działalności Zarządu Powiatu.  

17. Sprawozdanie Starosty Aleksandrowskiego z działalności Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego za okres między XXXVIII a XL sesją Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

18. Uzupełnienie do sprawozdania Zarządu Powiatu  z działalności za okres między 

XXXVIII a XL sesją Rady Powiatu kadencji 2018-2023  z dnia 22 marca 2023 roku. 

19. Pismo Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie przekazania sprawozdania  

z realizacji planu kontroli Komisji za 2022 rok. 

20. Sprawozdanie z realizacji planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego za 2022 rok. 

21. Pismo Przewodniczącego Komisji Finansowo-Budżetowej w sprawie przekazania 

sprawozdania z działalności Komisji za 2022 rok. 

22. Sprawozdanie z działalności Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego za 2022 rok. 

23. Pismo Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska w sprawie 

przekazania sprawozdania z działalności Komisji za 2022 rok. 

24. Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego za 2022 rok. 

25. Pismo Przewodniczącego Komisji Polityki Społecznej w sprawie przekazania 

sprawozdania z działalności Komisji za 2022 rok. 

26. Sprawozdanie z działalności Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego za 2022 rok. 

27. Pismo Przewodniczącego Komisji Mienia powiatu i Infrastruktury Technicznej w sprawie 

przekazania sprawozdania z działalności Komisji za 2022 rok. 

28. Sprawozdanie z działalności Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego za 2022 rok. 

29. Pismo Komendanta Powiatowego Policji z dnia 1 lutego 2023 r. w sprawie przekazania 

informację o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego oraz sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji 

w Aleksandrowie Kujawskim w 2022 roku.  

30. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego oraz sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji 

w Aleksandrowie Kujawskim w 2022 roku.  

31. Pismo Powiatowego Lekarza weterynarii z dnia 14 lutego 2023 r. w sprawie przekazania 

informacji o realizacji zadań Inspekcji Weterynaryjnej oraz stanie bezpieczeństwa 

sanitarno-weterynaryjnego na terenie powiatu aleksandrowskiego w roku 2022. 

32. Informacja Powiatowego Lekarza Weterynarii w Aleksandrowie Kujawskim  

o realizacji zadań Inspekcji Weterynaryjnej oraz stanie bezpieczeństwa sanitarno-

weterynaryjnego na terenie powiatu aleksandrowskiego w roku 2022. 

33. Pismo z dnia 14 lutego 2023 roku w sprawie przekazania informacji o stanie bezrobocia 
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oraz stosowanych formach przeciwdziałania bezrobociu oraz łagodzenia jego skutków  

na lokalnym rynku pracy w 2022 roku. 

34. Informacja o stanie bezrobocia oraz stosowanych formach przeciwdziałania bezrobociu 

oraz łagodzenia jego skutków na lokalnym rynku pracy w 2022 roku. 

35. Pismo w sprawie przekazania informacji o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu 

aleksandrowskiego za 2022 rok. 

36. Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu aleksandrowskiego za 2022 rok. 

37. Pismo w sprawie przekazania informacji o stanie bezpieczeństwa powiatu 

aleksandrowskiego w zakresie ochrony przeciwpożarowej za 2022 rok. 

38. Informacja o stanie bezpieczeństwa powiatu aleksandrowskiego w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej za 2022 rok. 

39. Pismo w sprawie przekazania sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim za rok 2022 oraz wykaz potrzeb  

w zakresie pomocy społecznej na 2023 rok. 

40. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Aleksandrowie Kujawskim za rok 2022 oraz wykaz potrzeb w zakresie pomocy 

społecznej na 2023 rok. 

41. Pismo w sprawie przekazania sprawozdania z działalności Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku za rok 2022. 

42. Sprawozdanie z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo-

Opiekuńczego w Raciążku za rok 2022. 

43. Pismo Zarządu Powiatu z dnia 17 marca 2023 roku  przekazujące uchwałę nr 503/2023  

z dnia 3 marca 2023 roku w sprawie przedstawienia sprawdzania z wykonania planu 

finansowego, w tym planu inwestycyjnego za 2022 rok Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku.  

44. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie wyrażenia zgody  

na wynajem przez Stowarzyszenie na Rzecz Dzieci i Osób z Niepełnosprawnością 

„Radosny Zakątek” lokali użytkowych położonych w budynku byłego internatu Zespołu 

Szkół  

Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim  na okres powyżej 3 lat oraz wyrażenie zgody  

na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

45. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie 

wyrażenia zgody na wynajem przez Stowarzyszenie na Rzecz Dzieci i Osób  

z Niepełnosprawnością „Radosny Zakątek” lokali użytkowych położonych w budynku 

byłego internatu Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim  na okres 

powyżej 3 lat oraz wyrażenie zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy najmu. 

46. Uchwała Nr XL/369/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 24 marca 2023 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na wynajem przez Stowarzyszenie na Rzecz Dzieci i Osób  

z Niepełnosprawnością „Radosny Zakątek” lokali użytkowych położonych w budynku 

byłego internatu Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim  na okres 

powyżej 3 lat oraz wyrażenie zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy najmu. 

47. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych  

do rejestru zabytków, położonych na obszarze Powiatu Aleksandrowskiego. 

48. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie 

udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, położonych na obszarze Powiatu 

Aleksandrowskiego. 
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49. Uchwała Nr XL/370/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 24 marca 2023 roku 

w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, położonych na obszarze 

Powiatu Aleksandrowskiego. 

50. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie określenia zadań  

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizację 

których przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2023 roku. 

51. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie 

określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, 

na realizację których przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2023 roku. 

52. Uchwała Nr XL/371/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 24 marca 2023 roku 

w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, na realizacje których przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2023 roku. 

53. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie powierzenia Gminie 

Miejskiej Nieszawa prowadzenia zadania publicznego, polegającego na utrzymaniu 

przeprawy promowej przez rzekę Wisłę w ciągu drogi powiatowej nr 2049C Nieszawa-

Brzeźno w miejscowości Nieszawa. 

54. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie 

powierzenia Gminie Miejskiej Nieszawa prowadzenia zadania publicznego, 

polegającego na utrzymaniu przeprawy promowej przez rzekę Wisłę w ciągu drogi 

powiatowej nr 2049C Nieszawa-Brzeźno w miejscowości Nieszawa. 

55. Uchwała Nr XL/372/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 24 marca 2023 roku 

w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Nieszawa prowadzenia zadania publicznego, 

polegającego na utrzymaniu przeprawy promowej przez rzekę Wisłę w ciągu drogi 

powiatowej nr 2049C Nieszawa-Brzeźno w miejscowości Nieszawa. 

56. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie przyjęcia Powiatowego 

Programu Działań na rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2023-2030. 

57. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie 

przyjęcia Powiatowego Programu Działań na rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 

2023-2030 

58. Uchwała Nr XL/373/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 24 marca 2023 roku 

w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Działań na rzecz Osób Niepełnosprawnych 

na lata 2023-2030. 

59. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego uchwały zmieniającej uchwałę  

Nr XXXVIII/357/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r.  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2023. 

60. Głosowanie nad projektem uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/357/2022 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2023. 

61. Uchwała Nr XL/374/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 24 marca 2023 roku 

zmieniająca uchwałę Nr XXXVIII/357/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 

2023. 

62. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego zmieniającej uchwałę uchwały 

zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/358/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 

19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2023-2029. 
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63. Głosowanie nad projektem uchwały zmieniającej uchwały Nr XXXVIII/358/2022 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2023-2029. 

64. Uchwała Nr XL/375/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 24 marca 2023 r. 

zmieniająca uchwałę Nr XXXVIII/358/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2023-2029. 

65. Skarga Pani M.F. z dnia 2 tycznia 2023 roku w sprawie odmownego rozpatrzenia przez 

Powiatowy Urząd Pracy w Aleksandrowie Kujawskim wniosku o sfinansowanie studiów 

podyplomowych. 

66. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie rozpatrzenia skargi 

złożonej przez Panią M.F. na działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy  

w Aleksandrowie Kujawskim.  

67. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie 

rozpatrzenia skargi złożonej przez Panią M.F. na działalność Dyrektora Powiatowego 

Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim.  

68. Uchwała Nr XL/376/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 24 marca 2023 roku 

w sprawie rozpatrzenia skargi złożonej przez Panią M.F. na działalność Dyrektora 

Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim.  

69. Skarga Pani R.M. w sprawie wypłaty nagrody pieniężnej za wykonywaną pracę. 

70. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia skargi złożonej przez Panią M. F. 

na działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim. 

71. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie 

rozpatrzenia skargi złożonej przez Panią M. F. na działalność Dyrektora Powiatowego 

Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim. 

72. Uchwała Nr XL/377/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 23 marca 2023 roku 

w sprawie rozpatrzenia skargi złożonej przez Panią M. F. na działalność Dyrektora 

Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim. 

73. Pismo Radnego Pana Adama Potaczka w sprawie rezygnacji z członkostwa w komisji 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

74. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego zmieniającej uchwałę Nr I/23/2018 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 listopada 2018 roku w sprawie ustalenia 

składu osobowego Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

75. Głosowanie nad projektem uchwały zmieniającej uchwałę Nr I/23/2018 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 19 listopada 2018 roku w sprawie ustalenia składu osobowego 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

76. Uchwała Nr XL/378/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 24 marca 2023 roku 

zmieniająca uchwałę Nr I/23/2018 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 listopada 

2018 roku w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska. 

77. Sprawozdanie Starosty Aleksandrowskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku za 2022 rok. 

78. Pismo Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków z dnia 23 stycznia 2023 w sprawie 

przekazania wykazu udzielonych w 2022 roku dotacji na zadania konserwatorskiego 

realizowane przy obiektach wpisanych do rejestru zabytków.  

 

 

 

Protokolant: 

Joanna Kleparska ........................................... 
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Protokół XL sesji sporządzająca podpisała dnia 7 kwietnia 2023 roku. 

 

 

 

 

 

       ZATWIERDZAM 

Przewodniczący Rady Powiatu 

 

      Arkadiusz Świątkowski 

 


